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(Mef) O slovenskih morskih ribičih ni moč 
povedati nič bistveno novega, kaj šele 
optimističnega. Če na resornem ministrstvu doslej 
niso povsem verjeli razlagam, da je ribištvo 
dobesedno na psu so jih zdaj prepričale številke, 
ki so jih zbrali na republiškem zavodu za 
statistiko.
Pregled ulova rib v zadnjih trinajstih letih 
postreže s podatkom, da so slovenski morski 
ribiči leta 1990 ulovili skoraj 6 tisoč ton plave 
ribe, leta 2003 pa vsega tisoč ton oziroma
šestkrat manj. Drugače povedano: Ribištvo je v 
teh letih doletela naravna in državna katastrofa 
ki bi kateri od državi ljubših gospodarskih panog 
že zdavnaj namenila denar za odpravljanje škode 
in nekakšna nadomestila, ribištvu pa je država le 
tu in tam vrgla pest tolarjev za katere so se
navadno še skregali med seboj.
Posebna zgodba pa so seveda tudi pogoji dela 
poklicnih morskih ribičev, ki se danes bistveno 
razlikujejo od tistih izpred desetletja in več. Saj 

ne, da jim je bilo takrat
lažje, a so vendarle
verjeli v nekakšne boljše 
Čase in tudi plača tistih,

ki so lovili na velikih ribiških barkah, ni bila 
tako slaba. Ob bonificirani dobi je ta
zagotavljala še kar prijetna leta upokojitve. To so 
bili časi, ko je bilo ribe več in je bila tudi naša 
ribiška flota trikrat večja, ribiči pa so bili prave 
male medijske zvezde, ki jim ob naj hujšem
vremenu seveda ni bilo treba na morje tako kot 
dandanes, ko se odpravijo na delo v najmočnejši 
burji in najbolj hladnih dneh te zime. Odhajajo 
takrat, ko so drugi ribiči doma, na toplem, zato 
da svežo ribo lahko prodajo po višji ceni, saj je 
na trgu takrat primanjkuje.
Odhajajo nekaj po polnoči, plujejo šest ur do
mednarodnih voda, naredijo kalado ali dve in
spet šest ur nazaj do Izole kamor priplujejo 
popoldne, tako da je riba še isti dan lahko
prodana na trgu. Vse to počnejo za dobrih 100 
tisočakov na mesec in tudi upanje v boljše čase 
so izgubili.
V ribištvu ni več romantike. Še novinarjev, ki so 
nekoč pripravljali reportaže o njih in njihovem 
delu naenkrat ni več naokoli.
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Od malega jih pazim, jih vsega naučim, 
in vsako generacijo pripeljem do prvaka.

Ko pa bi moral smetano pobrati, jih izgubim, 
tako da se mi včasih zdi, da me imajo za bedaka.

Za vse so kriva ta nesrečna leta, 
ko celo generacijo zagrabi puberteta 

in kar naenkrat, namesto žoge, kot zakleto 
gledajo za fanti in stalno delajo dieto.

Zato nas tolčejo vsi živi, da meje skoraj sram, 
in čista sreča, daje lani razpadel vsaj Piran, 

da smo lahko še v prvi ligi in za obstanek se borimo, 
zato da vsako leto pol ekipe izgubimo.

Včasih sem na tleh z moralo in se mi zdi, 
da je vse skupaj kot navadna loterija.

Nekaj pa je jasno, in to mi govorijo vsi:
Cuk brez muk je čista utopija.

AVTO CENTER Avlo Center Jereb. Uolo 
wwv* a-jc-ttb.il

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30 -17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DGAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

Odprto pismo upravi Delamarisa:

VARNOST OBČANOV, VARNOST 
GASILCEV, VARNOST DELAVCEV

Spoštovani direktor!
Kot manager podjetja se verjetno dobro zavedate tega, da je potrebno 
za obvladovanje organizacije dobra mera znanja, predvsem pa 
spoštovanje interesov vseh vplivnih udeležencev, ki »gravitirajo« 
okrog nje. Poleg interesov nadzornega sveta oz. predstavnikov 
lastnikov morate spoštovati interese drugih; npr. delavcev, brez 
katerih bi bil kapital kot »led na soncu«, interese države, ki jih 
izpolnjujete s plačevanjem DDV-ja in drugih dajatev (strinjam se, da 
jih je preveč za razširjen razvoj gospodarstva in so prej ovira kot 
spodbuda za konkurenčne nove zmožnosti - ali pač) nenazadnje, pa 
tudi interesi lokalne skupnosti, ki se mora kot »korporacija« občanov, 
zavzemati tudi za varnost slednjih. To je pravzaprav javna naloga. V 
ta namen mora lokalna skupnost organizirati obvezno javno gasilsko 
službo, ne samo za gašenje, temveč tudi za preprečevanje in po 
potrebi ublažitev posledic naravnih in drugih - civilizacijskih nesreč. 
Med le-te sodijo tudi industrijske nesreče, ko se pripeti
nenadzorovani izredni pojav zaradi specifik delovnega procesa.
Lokalna skupnost je dolžna sprejeti tudi t.i. Načrte zaščite in 
reševanja v katerih, na podlagi ocen ogroženosti, določi vrsto in 
obseg nesreče, ki se lahko zgodi na njenem območju, določi potrebne 
sile in sredstva za zaščito in reševanje, način njihovega udejstvovanja 
v različnih okoliščinah ter vključenost drugih subjektov. Poleg ostalih 
načrtov, ki so bolj ali manj enaki oz. sorodni za področje cele 
države (potres, jedrska nesreča itd.), pa je temeljna skrb občine 
izdelava načrta za nesrečo z nevarno snovjo. Nevarnih snovi je iz 
dneva v dan več in pristojni niti ne moremo slediti vsem 
karakteristikam snovi in kakšne so nevarnosti, ki izhajajo iz njihovih 
fizikalnih oz. kemičnih lastnosti. Med nevarne snovi vsekakor (že 
desetletja) uvrščamo tudi amoniak. Ker imamo v občini kar nekaj 
organizacij, ki bodisi skladiščijo, transportirajo ali kako drugače, v 
svojem delovnem procesu uporabljajo identificirane nevarne snovi, je 
že predlani občina (oz. po pooblastilu županja) sprejela sklep, na 
podlagi določil zakona o varstvu pred naravnimi in drugimi 
nesrečami, o organizacijah, ki morajo dostaviti podatke o nevarnih 
snoveh, nevarnem delovnem procesu, požarni ogroženosti in zaščitnih 
ukrepih, ki jih lahko organizacija sama izvaja v primeru izrednega 
dogodka.
Po podatkih, ki so dostopna strokovni javnosti, štabu Civilne zaščite 
in reševalnim enotam ter tudi Inšpektoratu za varnost pred naravnimi 
in drugimi nesrečami, so pridobljene ocene ogroženosti določenih 
podjetij relativno porazna ter pomanjkljiva.
Pridobljeni podatki - ocene ogroženosti naj bi reševalnim službam 
služile tudi kot način, da se naučijo specifike posameznih podjetij in 
da vedo ukrepati v primeri industrijske nesreče.
Ker so bili podatki porazni, bo morala občina podaljšati rok izdelave 
ocene ogroženosti za nevarne snovi in s tem tudi podaljšati rok za 
novi načrt ob taki nesreči. Po podatkih, ki so dostopni vaše podjetje 
ni niti slučajno omenilo, da ima hladilnico, kaj šele, da bi dodalo, da 
uporabljate, kot hladilno sredstvo, amoniak.
Naj vas spomnimo, da je vaše podjetje locirano tik ob mestnem 
jedru in da je med hladilnico in prvimi stanovanjskimi objekti, manj 
kot deset metrov. To je seveda nevarno. Glede na to, da preselitev 
podjetja v bolj ustrezno lokacijo ni poceni, bi bilo zaželeno, da bolje 
sodelujete z organi, ki skrbijo za varnost občanov, saj gre prioritetno 
za njihovo varno - življenjsko okolje.
Tako, ko se ničesar ne zgodi, je vse v najlepšem redu, čeravno to ni 
res. Na podobnih napakah se lahko učimo, da ne bi nesreče terjale 
večje škode.

Če se vrnem na delovanje 
odgovornih v vašem podjetju v 
času nesreče z amoniakom, bi 
glede na to, da brez gasilcev 
zadeve ne bi rešili, izkazovali malo 
več hvaležnosti. Toliko bolj, ker 
jim za intervencijo niste plačali 
niti tolarja, saj ste vendar 
objektivno odgovorni za vsako 
dejanje, ki se zgodi za ograjo 
vašega podjetja. Ce sem še bolj 
oster, lahko rečemo, da smo 
intervencijo plačali davkoplačevalci. 
Kot vodja krovne gasilske 
organizacije v tej lokalni skupnosti 
vam moram povedati, da gasilci 
(kot javna služba) nismo dolžni 
posredovati v industrijskih 
nesrečah, če ni ocenjeno, da lahko 

le-te ogrožajo občane, kar vaše podjetje nedvomno povzroča. Če to ni 
tako, nam prosim dokažite. Resnično, vsi vam bomo hvaležni. Lahko 
bi vam opisal primer podjetja, ki se ukvarja z distribucijo plina, ki je 
svojo oceno ogroženosti tako dodelalo ter z natančnimi verjetnostnimi 
izračuni dokazalo, da je ogroženost (relativno) majhna in da je skrb 
odveč (vsaj matematično).
Veste, to kar sem opisal pomeni le eno: »majhna muha lahko postane 
slon«, če se iz tega nič ne naučimo. Kot predsedniku gasilske zveze 
mi je še bolj pri srcu varnost gasilcev, ki se ne vprašajo kaj gori, pa 
kje gori...saj veste kako gre naprej....Svetujem vam ogled filma 
Ladder 49 oz. Brigada 49, ki dobro ponazarja požrtvovalnost 
gasilcev in kaj se jim lahko zgodi zaradi malomarnosti ljudi. Osebno 
ne bi odpuščal, če bi se iz očitne malomarnosti zgodilo kaj hujšega 
našim fantom (tako poklicnim kot prostovoljnim gasilcem). Tudi 
gasilcem je potrebno zagotavljati varnost in kritike na njihovo delo 
(ne glede na to ali so poklicni ali prostovoljci) nimajo skoraj nikdar 
realnih utemeljitev.
V besedilu, ki ste ga pripravili za zadnji Mandrač, ste opisali, da je 
nesrečo rešil vaš vodja hladilnice. Slutiti je tudi, da gasilcev oz. 
reševalcev skoraj niste rabili. To, da je vaš vodja hladilnice »heroj« 
in bi ga rade volje včlanil med gasilce, ni dvoma. Celo povišico si 
zasluži. Prvič v življenju si je nadel »skafander« za nevarne snovi (ki 
je muka še za izkušene poklicne gasilce, kaj šele za civiliste) in z 
gasilci zaprl puščajoči ventil. Brez omenjenih oblek za nevarne snovi 
bi kakšnemu bilo še hudo slabo... Pravite, da se vaši delavci niso 
razbežali in da so ostali na razpolago. Verjetno bo že res, da niso 
brezglavo skakali okrog recieverja za amoniak, temveč so se 
pomaknili na označeno varnostno razdaljo. Bliže niso smeli oz. ni 
bilo varno.
Zanima me tudi kako je potemtakem poskrbljeno za varnost in 
zdravje pri delu? Ali so vaši delavci usposobljeni za delo z 
amoniakom oz. imajo ustrezna zaščitna sredstva ter ustrezen 
zdravniški pregled (npr.: delujoči izolirni dihalni aparat), ki 
omogočajo delo pod amoniakom? Osebno poznam dobro ta plin, saj 
sem kar nekaj časa delal v hladilnici. Dobro bi bilo, da bi bili 
delavci sami zmožni rešiti take situacije, tako ne bi noben časnik 
pisal, po vašem mnenju, »izkrivljene« resnice. Saj veste, če pridejo 
gasilci v podjetje reševati težave, je vsekakor nekaj narobe v procesu. 
Zelo vesel bi bil, če bi opredelili vsaj to, do katere stopnje nesreče 
zmorete sami ter od kje dalje potrebujete našo pomoč.
Iz vašega pisanja je mogoče slutiti, da ste v času nesreče organizirali 
nekakšen krizni štab - po podatkih, ki jih imamo, se niste prav nič 
posvetovali s predstavniki Civilne zaščite na kraju nesreče, kar je 
nujno potrebno za usklajeno izvajanje obveščanja javnosti in medijev. 
Mogoče ne bi bilo odveč, da se vaši odgovorni za varnost dogovorijo 
z gasilskimi in reševalnimi enotami za obisk »nevarnih točk« podjetja 
z namenom preventivnega pregleda in možnosti interveniranja, če bi 
se analogne situacije ponovile (da ne bo resnično iz muhe nastal slon 
- spomnite se primera ladjedelnice leta 2001).
Tako gasilska zveza kot strokovne službe štaba Civilne zaščite delajo 
predvsem na preventivi in ne bi bilo odveč, da v bodoče bolje 
sodelujemo. Kot sem že na začetku tega obsežnega pisma navedel, 
tudi občani so neke vrste »vplivnih udeležencev« vaše organizacije in 
potrebno je spoštovati tudi njihove potrebe, predvsem po varnosti. 
Upam, da nam te želje in tečnarjenje v tej smeri ne zamerite.
Lep pozdrav,

Predsednik GZ Izola, Damjan BARUT, dipl. inž.
Višji gasilski častnik org.

2



Dohodninski preplah med upokojenci
v v

BREZPLAČNI AVTOBUS NE BO VIŠAL DOHODNINE
Nekaj manj kot 250 izolskih upokojencev je te dni kar prestrašilo 
obvestilo o tem, da so v letu 2004 izkoristili možnost brezplačnih 
avtobusnih prevozov, kar morajo seveda vpisati v svojo 
dohodninsko napoved. Nekateri so tako nenadoma ugotovili, da so 
dobili nekaj, kar bodo morali plačati in že je bil ogenj v strehi, 
vendar v glavnem brez potrebe.

Sklep o zagotavljanju brezplačnih lokalnih avtobusnih prevozov za 
vozovnic za občane starejše od 65 let in invalidne osebe ne glede na 
njihovo starost je kot amandma k proračunu sprejel izolski občinski 
svet na predlog svetnika LDS, v letu 2004 pa je to ugodnost 
koristilo 245 občank in občanov Izole, ki so prejeli vsak po največ 
10 vozovnic mesečno v višini 300 tolarjev.
Kot je povedal Miran ŽLOGAR, predstojnik Urada za družbene 
dejavnosti občine Izola je bila gesta seveda ljudem prijazna, 
občinski upravi pa niti najmanj, saj je bilo treba ta sklep spraviti v 
zakonske okvire, to pa pomeni, da so morali zdaj tudi vsem 245 
občankam in občanom poslati obračun osebnih prejemkov, ki so 
jih prejeli od Občine Izola v obliki brezplačnih avtobusnih 
vozovnic
Ker se tudi v uradu za družbene dejavnosti in finance zavedajo, da 
bo to obvestilo pri nekaterih občanih povzročilo slabo voljo so dodali 
tudi pojasnilo v katerem je Irena JERMAN, direktorica občinske 
uprave zapisala, da brezplačne avtobusne vozovnice, ki so jih osebno 
prevzeli v letu 2004, sodijo med druge prejemke, ki jih je v skladu s 
17. členom Zakona o dohodnini potrebno prijaviti davčnemu organu. 
Hkrati pa so tudi pripisali, da gre za prejemke, od katerih pri 
izplačilu ni bil plačan davek od osebnih prejemkov, ker znesek davka 
ni presegel 2 % povprečne slovenske plače v predpreteklem mesecu. 
To po domače pomeni, da gre za tako majhno »boniteto« kot bi rekli 
po novem, da zanjo ne bo treba plačati posebne dohodnine.
Kljub vsemu pa ne bo odveč: Prejemke morate prijaviti ob 
izpolnjevanju obrazca »Napoved za odmero dohodnine za leto 2004« 
pod zaporedno številko 16. Tisti, ki pa teh uslug niste koristili 
oziroma niste dvignili brezplačnih vozovnic in tega obvestila niste 
prejeli pa ste lahko še naprej čisto brez skrbi.

STE POZABILI NA NAROČNINO?
Opravili smo prvo preverjanje plačil naročnine za prvo polletje 
2005 in z zadovoljstvom ugotavljamo, da ste nam v glavnem ostali 
zvesti, dobili'pa smo tudi nekaj novih naročnikov.
Seveda pa je tudi tokrat, tako kot že običaj, ostalo nekaj 
pozabljivih, ki jih moramo spomniti, da imajo nekje v predalu 
založeno položnico za naš tednik. Vrjamemo, da boste zamudniki 
naročnino poravnali še ta teden in boste časopis prejemali tudi od 
naslednjega četrtka dalje.
Če pa ste položnico založili ali je niste niti prejeli oziroma bi radi 
postali nov naročnik bo najbolje, če nam telefonirate na uredništvo 
Mandrača (64 00 010 - vsak delovni dan od 10.00 do 17.00) , 
pošljete elektronsko pošto (urednistvo@mandrac.com) ali pa 
pridete kar osebno na Veliki trg 1 (nad trafiko), vsak delovni dan 
od 10. ure naprej.

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju z

www.izolanka.com ^i3_ ral

IVAN BIZJAK ČLAN 
SKUPŠČINE ZPIZ
Kadrovska metla je pometla tudi 
v republiškem Zavodu za 
pokojninsko in invalidsko 
zavarovanje Slovenije, posebej v 
skupščini, ki je na veselje 
ekonomistov, na jezo nove vlade 
in na žalost upokojencev pred 
časom zavrnila predlog vlade o 
plačilu dela regresa v višini 10 
tisoč tolarjev.
Temu sklepu so sledili predlogi 
vlade o zamenjavah v vrhu ZPIZ-a 
in v skupščini kot najvišjem 
organu, kar se je delno tudi 
zgodilo, ko je vlada imenovala 
svoje predstavnike v tem organu. 
Med temi je bil imenovan tudi 
Izolan Ivan Bizjak, sicer 
predsednik Seniorjev Slovenije. 
Skupščino sestavlja 30 članov, od 

tega je 8 predstavnikov sindikatov, reprezentativnih za območje države, 
8 predstavnikov delodajalskih združenj, 7 predstavnikov Vlade Republike 
Slovenije in 7 predstavnikov upokojencev in delovnih invalidov, od tega 
en predstavnik Zveze delovnih invalidov Slovenije.
Predsednik Bizjak je zagotovil dosledno zavzemanje za pravice 
upokojencev, predvsem še za tiste z najnižjimi pokojninami, ki živijo 
tako rekoč na robu preživetja, na sestanku z vodstvom stranke SDS pa 
so se zavzeli tudi za ustanavljanje regijskih oziroma občinskih odborov 
Društva seniork in seniorjev po vsej Sloveniji, s čimer bi se čim 
uspešneje uveljavili v javnosti.

Sedež Droge je v Ljubljani

BODO HODILE NA DELO V LJUBLJANO?
Seveda še zdaleč ne, saj je v Izoli umeščena sodobna proizvodnja brez katere 
vse to povezovanje in lastniško mešetarjenje ne bi imelo nobenega smisla. 
Pravzaprav so se le končala ugibanja, ki so trajala skoraj leto dni oziroma 
vse od zamenjave dolgoletnega direktorja Matjaža Čačoviča, ki pa mu 
nekateri očitajo, da je vodenje podjetja dejansko že preselil v Ljubljano.
Nič čudnega torej, če bo podjetje, v katerega sta se bosta združili Droga in 
Kolinska, imelo sedež v Ljubljani, saj ni bi tam deloval prepotreben logistični 
center pa tudi vzvodi do oblasti so tam veliko krajši.
Med zaposlenimi v Drogi (in tudi v Kolinski) pa je to povzročilo določeno 
negotovost in strah, tako glede ohranitve delovnih mest kot glede tega, kje 
bodo imele v bodoče svoje delovno mesto. Gre predvsem za strah med 
administrativnimi delavci oziroma delavkami, ki se bojijo, da bodo morale 
odhajati na delo v Ljubljano, med njimi pa so tudi take, ki imajo doma 
majhne otroke in bi jim takšna selitev predstavljala veliko obremenitev.
Pred dnevi sta se predsednica sindikata v Drogi Alenka Kubik in sekretar 
dejavnosti za živilsko industrijo pri Obalni sindikalni organizaciji Euro Brožič 
sestala s prvim možem Droge in se zanimala za posledice, ki jih bo združitev 
prinesla zaposlenim. Čeprav je strah upravičen pa v vodstvu Droge zaenkrat 
ne govorijo o tovrstnih posledicah združitve, neuradno pa smo tudi izvedeli, 
da bodo vse morebitne kadrovske premike dogovarjali s sindikatom delavcev 
Droge.

šifra

Izola ■ Kristanov trg 2, tel. 05/ 64011 10, fax: 05/ 64011 11
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NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO MOPE IN 15 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI
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Urejanje ŠAreda in Simonovega zaliva

TRIJE NOVI HOTELI, UREjENA PLAŽA IN ZASEBNA GRADNJA
Tokratna tiskovna konferenca se ni zgodila v sejni soi urada 
županje ampak kar v sejni dvorani občinskega sveta, saj je šlo 
za predstavitev dveh pomembnih prostorskih aktov, ki sta 
naslednja v vrsti prostorskih dokumentov, ki jih bodo potrjevali 
občinski svetniki.
Novinarji smo se seznanili s spremembami in dopolnitvami 
ureditvenega načrta Simonov zaliv ter s podobnim dokumentom za 
območje Šareda o katerem smo v Mandraču že poročali.

JE ŠARED ŽE ZREL ZA SPREJEM?
Začnimo s slednjim za katerega so predstavniki občinskih strokovnih 
služb menili, da je dokaj blizu konsenzu in sprejetju, saj da gre v 
primeru pripomb krajanov Šareda in sveta KS Korte predvsem za 
nekatere še nedorečene rešitve v zvezi s transportnimi potmi in 
cestami nasploh, manj ali nič pa je bilo rečenega o tem, da je svet 
KS Korte zavzel tudi zelo jasna stališča glede ohranjanje sedanje 
vedute, o tem, danovoselci ne morejo povsem zakriti razgleda starim 
Šaredinom, o urejanju javnih parkirišč pa o večnamenskem objektu 
za vaško skupnost in seveda največ o komunalni opremljenosti celega 
območja Gre pravzaprav za stališča krajanov Šareda, ki jih je svet 
KS Korte posredoval pristojni službi na občini Izola tudi kot svoje 
lastne pripombe. Zdaj je seveda na vrsti še razprava po odborih in 
Šaredinom bi zelo prav prišlo lobiranje med občinskimi svetniki, saj 
bodo brez tega težko uresničili svoje interese in, vsaj na prvi pogled, 
zelo realne zahteve.

Tokrat so novinarji spremljali novinarsko konferenco v sejni dvorani 
občinskega sveta in po razpravi sodeč so se je kar malo ustrašili.

TRDO DELO OBČINSKIH SVETNIKOV

SAN SIMON PO DELIH
Več je bilo govora in tudi razprave ob predstavitvi sprememb in 
dopolnitev ureditvenega načrta Simonov zaliv za katerega javnost 
sicer že nekaj časa ve, tokrat pa smo ga dobili tudi prvič na ogled. 
Pravzaprav izstopata dve pomembni spremembi na tem območju.
Prva je investicija hotelskega podjetja Simonov zaliv, ki namerava na 
območju južno od hotela, kjer so zdaj tenis igrišča, zgraditi še en 
hotel kategorije štirih zvezdic, hkrati pa bodo nad restavracijo, tam 
kjer že imajo stare apartmaje zgradili nov apart hotel. Zemljišče za 
slednjo gradnjo jim je dala občina, ki je tako izvršila zamenjavo za 
zemljišče po katerem je speljala pešpot od obale proti Jagodju. Kot 
je povedal direktor trženja, Dean Kocjančič, računajo, da bodo 
omenjena objekta, ob njih pa še eno pavilijonsko stavbo ter 
spremljajoče objekte k novemu hotelu, zgradili v približno petih letih. 
Posebna novost pa je gradnja še enega hotela na območju 
podbelvederja, natančneje na pobočju nad parkiriščem Belvederske 
plaže Prvotni projekti so bili
že na seji komisije za sonaravno 
urejanje prostora bistveno skrčeni 
in objekti znižani, umaknili so 
tudi predviden bazen na prostoru 
sedanjega parkirišča, ta del pa 
naj bi namenili prireditvenim 
programom. Zanimivo je, da 
tega projektiranja ni predlagal 
znani investitor ampak se je 
občina odločila, da prostoru da 
namembnost, ga komunalno
opremi in seveda drago proda.
Kupca in investitorja čaka kar 
nekaj težav, saj gre za dokaj ji 
strmo pobočje, hotel pa naj bi -
bil visoke kategorije, kar
pomeni, da bo treba primemo 
urediti še plažo, vkopati
parkirišča pod sedanje parkirišče 
in še kaj.
Prav gotovo bo skozi razpravo 
ta dokument deležen vrste r 
pripomb, bolje pa je, da je > 
tukaj, kot pa da bi o njem le ' 
govorili, poznali pa bi ga le 
izbranci.

V četrtek 10. februarja se bodo na 19. redni seji sestali izolski 
občinski svetniki in se lotili obdelave kar 19-tih točk dnevnega reda, 
kar seveda da slutiti, da je veliko možnosti, da bodo sejo morali 
prekiniti, saj so na dnevnem redu tudi točke, ki zahtevajo 
temeljitejšo razpravo ne pa zgolj dvigovanje rok.
Med takšne gotovo sodi poročilo o delu Nadzornega odbora, ki je 
lani pregledoval kar nekaj izolskih pravnih oseb, ki sodelujejo z 
izolsko občino, potem pa je tu še informacija o pripravi nove 
generacije prostorskih aktov, predlog dopolnitev odloka o zazidalnem 
načrtu Prešernova - drevored 1. maja (stari zdravstveni dom) pa 
odloki o ravnanju z odpadki in čiščenju meteornih vod, dodali pa so 
še odlok o lokalnih turističnih vodičih, o cestnem prometu v občini 
Izola, o urejanju prostora na območju Šareda in bolnišnice in končno 
(last but not least bi rekli Angleži) o soglasju občine Izola k najemu 
dolgoročnega kredita javnega podjetja Komunala.
Podrobneje bomo gradivo seveda predstavili v četrtek.



Slovensko morsko ribištvo

BURJA IN LEP DVIGATA CENO RIBE
Slovensko morsko ribištvo že nekaj časa bije plat 
vzona, vendar se zdi, da jih prav nihče zares ne sliši. 
Da je stanje morskega ribištva vse slabše vedo povedati 
vsi, ki imajo dovolj dobre oči in znajo poslušati 
pripovedi ribičev in tistih, ki so jim blizu. Dovolj je 
poslušati ribiče iz zadnjega bara velikih ribiških bark 
podjetja Riba in hitro je moč ugotoviti, da brez 
resnejših ukrepov države enostavno ne bodo več dolgo 
vzdržali. Barke že kažejo svoja leta, mornarji oziroma 
ribiči so utrujeni in nezadovoljni s plačami pa tudi 
vodilni v podjetju pravijo, da je optimizma vse manj.

Morski gospodarski ribolovv kilogramih, Slovenija, 
1990-2003
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Podatki o ulovu FIB v slovenskem morju oziroma v 
mednarodnih vodah so dovolj zgovorni, lepo pa jih 
prikazuje tudi diagram, ki so ga izdelali na republiškem 
zavodu za statistiko, kjer zbirajo te podatke. Ulov plave 
ribe se je praktično zmanjšal na desetino, spremenila pa se 
je tudi struktura ribe.

z' N

Vneto grlo, zaprt nos?
Težave, ki nadležno vztrajajo?

V tem primeru so lahko zelo učinkoviti inhalatorji/
Dobili smo velik izbor kakovostnih inhalatorjev za domačo 
uporabo, dosegljivih za vsak žep: membranski, batni, 
ultrazvočni (učinkoviti tudi pri zdravljenju srednjih in nižjih 
dihalnih poti). Do konca februarja vas ob nakupu 
inhalatorja čaka darilo.
* O uporabi se posvetujte z zdravnikom.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

Kot je povedal direktor Ribe, Marino Glavič, so nekoč 
lovili predvsem sardelo in z njo zalagali domačo 
proizvodnjo ribjih konzerv, zdaj pa nalovijo bistveno več 
sardonov, ki za tovrstno predelavo niso primerni, jih pa 
lahko prodajo na trgu, seveda posebej takrat, ko druge ribe 
tam ni. Prav zato hodijo ribiči zdaj na lov v razmerah, ko 
drugim ribičem kaj takega niti na pamet ne pride.
Tako je bilo tudi pred dnevi, ko so bili v višini Pulja v 
največji burji in v strahotno hudem mrazu zaradi katerega 
so jim skoraj prsti odpadli, kot so se izrazili ob vrnitvi v 
domačo luko. Pripluli so okrog štirih popoldne in riba je 
takoj zapustila ladjo, lepo zložena v plastičnih kasetah ter 
šla na pot proti tržaški borzi, kjer so skušali zanjo pač 
iztržiti največ.
Takšno delo seveda pomeni, da so pogoji za ribiče še 
slabši kot so bili kdajkoli prej, vsekakor pa 
nepremerljivi s hrvaškimi ribiči, ki potrebujejo za 
prihod do mednarodnih voda slabo uro, medtem ko 
morajo slovenski ribiči pinti do tja od 5 do 6 ur. To 
seveda pomeni večje stroške in včasih komaj pokrivajo 
gorivo, vse to pa se seveda pozna na plačah delavcev, ki 
so ta trenutek res mizerne.
Z ministrstva zaenkrat ni slišati nobenih posebej obetavnih 
vesti, morda tudi zato, ker je morskih ribičev pač premalo, 
da bi kaj resnega pomenili v slovenskem političnem in 
gospodarskem prostoru. Zato se bodo res morali bolj 
potruditi v lokalnih skupnostih, tudi s pomočjo pisarne, ki 
že nekaj časa deluje v prostorih ob stari hladilnici.
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Kaj in koliko plačujemo

VELIKE SKRIVNOSTI VSAKDANJIH POLOŽNIC
Kolikokrat ste že razmišljali o položnicah? Saj veste, na katere 
mislim, ne na tiste, ki so jih včasih označevali z nakaznicami in 
so pomenile, da Vam je kdo poslal, denar ampak na tiste, ki Vas 
osrečijo vak mesec in o katerih je vsepovsod toliko govora . 
Torej o tistih položnicah, s katerimi mesečno, ponavadi okoli 
15-tega v mesecu tečemo v banko ali na pošto in porav
navamo svoje obveznosti.
Pa ste se že kdaj vprašali, razen tega, da ste pogledali številko, kaj 
tiči za to položnico, kdo jo je napisal in kaj pomenijo skope 
številke? Kako so nastale vrednosti, ki so navedene in kako so jih 
izračunali? Kar dosti vprašanj, ali ne?
Dostikrat sem se tako tudi sam vprašal in se odločil, da preverim te 
zanimive zadeve. Za osnovo sem vzel svoje mesečne položnice in 
pričel raziskovati. Predvsem me je zanimalo, kako nastanejo osnove za 
izračun, kdo je tisti, ki o tem odloča, zakaj se vrednosti tako pogosto 
spreminjajo?
Rezultat pa je sledeč. Denarne vrednosti so odvisne od velikosti 
porabe in pa od cene. K temu moramo včasih prišteti tudi zamudne 
obresti in pa davek (DDV). Posebej so prišteti k računu še razna 
doplačila, za katera ne vemo, zakaj jih plačujemo, so pa dohodek 
izstavitelja računa. V našem primeru so te vrednosti podvržene tudi 
gibanjem na trgu. Naj navedem kot primer, da sem v letu 1965 plačal 
za odvoz smeti v prvem polletju 2,13 Ndin v drugem pa že 4,26 
Ndin. Ta cena pa je do leta 1982 zrastla že na 54,85 Ndin. In raste še 
danes. Primerjave so težke, ker se je denar večkrat denominiral in ker 
je vmes bila tudi velika inflacija, tako, da bi za izdelavo ustreznih 
primerjav potreboval še več podatkov. Do njih pa je težko priti, 
kajti skoraj vsa so skrita pod oznako »poslovna skrivnost« ali pa te 
zavrnejo z različnimi izgovori. Prav tako je težko najti podatke o 
posameznih cenah, ker jih ustrezni organi ne objavljajo več. Za celo 
obalno območje velja, da so v času obstoja Obalne skupnosti bile 
redno objavljane vse spremembe cen za komunalne storitve, nekaj časa 
kot objava obalnega sveta pozneje pa kot objave komunalnih podjetij, 
edino cenik Rižanskega vodovoda in pa cenik za veterinarske usluge 
je ostal v domeni Obalnega sveta. Po letu 1991 so se odločitve 
prenesle na občinske izvršne svete, po letu 1994 pa 
na nove občinske svete. Ti so le potrjevali predloge, 
objavljati pa bi jih morala javna komunalna podjetja.
Po dobljenih podatkih je bila zadnja objava cenika 
komunalnih storitev v Izoli v Uradnih objavah št 
4. 20.5 1992 - priloga tednika MandraČ. Še vedno 
pa se objavljajo vrednosti za izračun komunalnega 
prispevka, obračun prispevka za uporabo stavbnega 
zemljišča. (Če navedba ni točna prosim za 
opravičilo, ker drugih podatkov nisem našel).
Sedaj pa poglejmo, katere položnice plačujemo. Obravnaval bom le 
leto 2004. Kdaj kasneje pa morda tudi za nazaj.

oTJETJe “OMUKALA
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ODVOZ SMETI
Delo opravlja Javno podjetje komunala, ki nam zaračuna poleg 
odvoza tudi republiško takso, občasno še prispevek za deponijo. 
Cene za posamezna obdobja in kategorijo verjetno pripravi javno 
podjetje, nato verjetno predlog potrdi nadzorni svet in končno 
občinski svet. Od ome-njenega datuma (20.05.1992) se cene ne 
objavljajo več, tako da občan nikoli ne ve, kaj bo obračunano in 
od kdaj bo obračunano.
Obračun odvoza smeti se je obračunal od m2 stanovanjske 
površine vse do 01.08 2001. Od tedaj naprej se obračunava po 
m3. Zakaj je tako, ni jasno. Vsak pa naj si sam izračuna koliko 
smeti se nabere v gospodinjstvu na mesec in kakšno količino mu 
zaračunavajo. V mojem primeru to pomeni pri 0.7 m3 ( 700 1) 
mesečno 8 m3 (8000 1) letno (kocka s stranico 2,0 m) ali cca 1,2 
tone. Pred časom sem že postavil vprašanje v Mandraču, vendar 
do danes nisem dobil odgovora,.saj odgovorni verjetno le 
zamahnejo z roko, češ naj kar piše, saj nam tako nič ne more, 
smeti bo moral tako ali tako plačati ne oziraje se na to, koliko 
mu zaračunamo, če ne ga pa tožimo. Pri tem pa sem ugotovil, da 
smo do omenjenega datuma plačevali 9,07 SIT/m2 ali 635,0 SIT, 
po tem datumu pa 1148,0 SIT/m3 ali 805,0 SIT. Podražitev je 
torej bila 27 %.
Cena odvoza je nato rastla tako, da je danes dosegla višino 2245,5 
SIT. ali skoraj celih 100% več, pri tem pa je treba prišteti še 8^5 
%DDV. V tabeli bom prikazal porast cen v letu 2004 .

Čas obračuna Vrednost v SIT/m3 Opomba
01.01-30.06. 2004 2058,0
01.07-31.07. 2004 2245,5 znesek popravljen v avgustux
01.08-31.08.2004 2058,0
01.09-30.09 2004 2170,5
01.10-31.12.2004

X. A 1 2245,5

ceno že v juliju.

ELEKTRIKA
Elektro Primorska je pri objavah svojega cenika, ki ga prepisuje 
država, edina, ki redno in promptno obvešča svoje komitente na hrbtni 
strani mesečnega računa, ob spremembah pa še s posebnim obvestilom. 
Obvestilo je sicer napisano bolj strokovno in zahteva poleg navedb, za 
dobro razumevanje prebrati tudi določila Uradnega lista. Z zadnjim 
obvestilom v juniju 2004 so nas obvestili o novih cenah in notranji 
razporeditvi cene. Vse bi bilo jasno, če bi le uporabili ustrezne izraze. 
Tako je uporabljen izraz »Borzen«, za katerega pa ne vem, kaj pomeni 
v bedsenjaku električarjev, (Slovenski pravopis 2003 . stran 380 pravi 
, da je to tečaj), po računu pa se vidi, da je to le navaden dodatni 
pribitek za mašenje luknje. Obračunava pa se na novo od 01.07.2004 
in je nazvan »stroški dobavitelja pri dobavi el. energije« Njegova 
vrednost je 0,06 SIT/kw. Tabelarično pa to izgleda tako:

Čas obračuna Priključnina
SIT/kw

VT
SIT/kw

MT
SIT/kw

Stroški dobavitelja 
SIT/kw

18.01-18.02 1062,17 19,27 11,34
09.03 - 01.07 1104,86 20,04 11.97
01.07- dalie 1529,44 18,033 11.085 0.06

----    ■ O J w JV II

nova kategorija doplačila.. V gornjih cenah ni DDV-ja. Ta se priračunava na koncu.

VODA, KANALIZACIJA, DRŽAVNA 
TAKSA VZDRŽEVANJE OMREŽJA.
Poleg prej omenjenih stroškov ima občan stroške tudi za porabljeno 
vodo, povračilo za uporabljeno kanalizacijsko omrežje in za odvod 
fekalne vode. Poleg tega plačuje še prispevek za vzdrževanje 
cevovodov in vodno povračilo za uporabo vode (državna taksa). 
Osnova je vedno porabljena količina vode. Vse te obremenitve so 
navedene v računu za porabljeno vodo in jo zaračunava Rižanski 
vodovod. Za samo ceno vode je pristojen Rižanski vodovod. V starih 
časih je to delo opravil Obalni svet, nato Samoupravna skupnost za 
vodooskrbo, zraven pa so pristavili lonček še vodne skupnosti in 
danes država z vodno takso. Za določitev cene za kanalščino je bil 
zadolžen izvršni svet občine objavljal pa je obalni svet, ki je to 
opravil za vse tri občine naenkrat, tako da so se podražitve dogodile 
na celi obali naenkrat.
V novejšem času pa to opravljajo Javna podjetja sama s pristankom 

svojih nadzornih svetov in ustreznih občinskih 
svetov. Če se ti zneski objavljajo mi ni znano, ker 
je to, če je, objavljeno v Uradnih objavah - priloga 
Primorskih novic, vem pa, da v naši občini ni 
nobenih drugih objav kot tiste na računu. Zakaj 
tako, ni znano, mislim pa, da je tako lažje, saj 
občani ne bodo vedeli, za kaj gre, pa tudi pravice
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ugovora ni in občinski svetniki nimajo nobenih posledic za take 
odločitve.
V tabeli bo prikazano le obdobje za leto 2004. Prikaz porasta cen v 
preteklem obdobju bi bil le zgodovinskega značaja.

Čas obračuna Voda Kanalščina Vzdrž. omrež. Državna taksa
07.01-06.05.2004 208,6 60,31 96.48 132.12
06.05-05.01 2005 212,17 68,78 99,01 133,96
Vse v SIT/ mj :

Pri računih Rižanskega vodovoda je treba omeniti, da je možna 
pridobitev dohodka tudi z obračunavanjem višjega DDV občanu, 
državi pa odvedeš tistega, ki ga moraš, (računi 1.7 -27.9 1999).

PRVO PLAČAJ, POTEM SE PRITOŽI!
Poleg teh glavnih stroškov pa občani plačujemo še druge položnice, ki 
pa tu niso prikazane, ker ne prizadenejo vseh občanov enako. Tako 
imamo dva distributerja plina, dva distributerja kabelske televizije, 
dimnikarja, dajatve in prispevke občini po določilih raznih odlokov, 
(Na pr. plačilo prispevka za uporabo stavbnega zemljišča, kjer se 
spreminjajo osnove za obračun), upravništvo, rezervni sklad, da o 
trgovcih ne govorimo. Pri trgovcih smo toliko na boljšem, ker nam ni 
treba reči kupiti, če ne moremo ali nočemo.
Pa nikar ne mislite, da vsi, zgoraj našteti, ne izkoriščajo svojega 
položaja in samostojno odločajo o medsebojnih pogodbenih odnosih. 
Pravna določila obligacijskega prava praktično nikoli niso upoštevana, 
razen če je občanova stran podprta z resnimi argumenti, pravno ali pa 
kakršnokoli drugo strankarsko pomočjo (primeri civilne iniciative). Ko 
smo bili pri vojakih, so nas naučili stavka »izvrši pa se žali«, vendar 
ko smo »izvršili« se nikoli nismo »žalili«. Tako je tudi tu. Mislim, 
da je ta stavek in poznejša ugotovitev še vedno aktualna.. Posebno v 
odnosih občan - ustanova ali podjetje ali občina, ki lahko vedno 
zagrozi z ukrepi, kar pa občanu ni dano. Naprimer: » če ne boš 
plačal pa bomo zaprli vodo, ali ne bomo odpeljali smeti» in podobno.
To razmišljanje je nastalo ob vsakodnevnim opazovanjem dogajanj, 
prebiranju novic v časopisih ali v TV.
Uporabil sem dostavljene mi račune, ki jih dolga leta hranim in lahko 
še vnaprej služijo marsikateri ugotovitvi, ki bi osvetlila dogajanje. 
Tako je značilno, da se vedno občana postavi pred izvršeno dejstvo, 
čeprav se oblast trudi in dela »vse za občana in vse v korist občana« 
pri tem pa si ne pozabi pripeti zaslug na prsi in ob tem poudarja, da 
je vse, seveda, po zakonu.
In za zaključek še to: dostikrat mi pridejo na misel tudi misli 
Ivana Cankarja, ki nekje pravi: Vse, dragi moji, vse za narodov 
blagor. Kdor danes javno laže - laže za narodov blagor. Kdor 
govori javno resnico - ga smešijo in preganjajo ter naposled 
uničijo - za narodov blagor! - In za narodove ideale; - ta narod 
ima namreč ideale - in koliko idealov ! In kakšni boji se bijejo 
za te ideale!
Zapisano v Izoli, 1.februarja 2005, malo pred pustnim časom, ko še 
nismo sneli mask.

Slekovec Aleksander,
_______________________________________________ Nazorjeva 13, IZOLA

Vhod je z Manziolijevega trga (ob knjigarni Libris)

V naši trgovini vam nudimo 
bogato izbiro metrskega in 
Rilskega blaga, potrebščine 
za šivanje ter opravimo 
manjša šivilska dela.
Nel nostro negozio trovate un 
ricco assortimento di stoffe a 
metro ed a chilo e vi offriamo 
servizi sartoriali.

Pridite, čakamo vas od ponedeljka do petka 
dopoldan od 8. 30 ure - 12. ure in popoldan od 16.ure do 19. ure, 

v soboto pa samo dopoldan.

Pomlad je že potrkala na vrata dežele, čeprav še niti pust ni 
opravil svojega dela. Lastniki vinogradov v Dobravi so pognali 
freze in se lotili del, mimogrede pa povedali, da si v tem letu, 
poleg dobre letine, želijo še čimprejšnjega dokončanja javne 
razsvetljave, saj zdaj njihovi otroci zjutraj odhajajo in se zvečer 
vračajo iz šole po trdi temi. Avtobus namreč ustavi na avtobusni 
postaji ob glavni cesti, do nekaterih hiš v Dobravi pa je še 
kakšnih petsto metrov hoje. "Po desetih letih čakanja nas bo 
letos morda le razsvetlilo" porečejo.

Prejeli smo
SVETNIKI O TEM NISTE ODLOČALI
Odgovor na prispevek Mojce Ferle Brezavšček - 
vprašanji županji in direktorju KT1;

V Mandraču številka 594 z dne 27. januarja 2005 ste županji 
zastavili vprašanji:
Kdaj sem, ali nisem, glasovala za ustanovitev Zavod-a KT1 in 
kdaj sem prispevala s svojim glasom, k imenovanju direktorja 
KT1?
S katerim Sklepom, smo Občinski svetniki določili, da bo MSI 
upravljal s KT1 in s katerim Sklepom smo določili, da bo 
Občina Izola (berite davkoplačevalci), financirali vso opremo v 
KT1?
Odgovor na prvo vprašanje - niste glasovali za ustanovitev 
Zavoda KTl-Multimedijski prostor Izola in niste prispevali s 
svojim glasom k imenovanju direktorja, ker občinski svet občine 
Izola ni obravnaval in odločal o tej zadevi. Zavod 
KTl-Multimedijski prostor, Izola je ustanovil Mladinski svet 
občine Izola.
Občinski svet je na 5. redni seji z dne 27.2.2003 obravnaval in 
sprejel proračun občine Izola za leto 2003 in v njegovem okviru - 
načrt razvojnih programov občine Izola za leto 2003-2006 v točki 
investicijsko vzdrževanje in novogradnje, ter v postavki investicije 
mladinska dejavnost občine Izola, potrdil investicijo na 
Kristanovem trgu 1. Prostor in oprema ostaja v lasti občine 
Izola.
Prav tako pa je občinski svet na svoji 13. redni seji 25. marca 
2004 obravnaval in sprejel poročilo o delu koncesionarja 
Stavbenik, servisne storitve d.o.o. Koper za obdobje 1.1.2003 do 
1.12.2003, ki je bilo pripravljeno v skladu s koncesijsko pogodbo 
številka 36/SS-2000 dne, 31.3.2000, v katerem je bilo poročilo o 
opravljeni investiciji na Kristanovem trgu 1.
Komisija za oddajo poslovnih prostorov je na podlagi pravilnika o 
oddaji poslovnih prostorov občine Izola (Uradne objave 13/95 in 
14/98) je neposredno oddala poslovni prostor Mladinskemu svetu 
Izola, Zavodu KTl-Multimedijski prostor, Izola za mesečno 
najemnino 200.000,00 sit.

Danilo Markočič 
Odnosi z javnostmi in protokol

MeTra MeTra Izola 
j Suhar Mariella s.p. 

Smrekarjeva 62 Jzola - Isola 
tel.: 05/ 641 66 13
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Nogomet 
2.SNL
MLADOST NAMESTO IZKUŠENJ
Iztek prestopnega roka je odpravil vse 
dileme o tem, kdo bo v pomladanskem 
delu prvenstva (še) nosil dres Izole 
Argete. Izkušnje odhajajo, prihaja 
mladost - tako bi lahko zapisali ob 
podatku, da v spomladanskem delu v 
ekipi ne bo več AI6H8 NadSla, trener 
PlibaCpa tudi ne more več računati na 
Amilja Ružniča Potem, ko je že pred 
časom propadla vrnitev DaVOlja KlariCC, 
ki se je odločil za mali nogomet, se_ ni 
uresničil tudi prihod Kortežana Davida 
SerdiDŠka Ta je sicer že treniral z 
Izolo, a se je na koncu odločil za 
barve svojega dosedanjega kluba. In če 
še dodamo, da je po tekmi s Factorjem 
sodelovanje prekinil Midliad SabiČ in da 
je po koncu prvega dela iz moštva 
odšel tudi SaŠO ŠOStiČ, je jasno, da je 
enajsterica precej zredčena.
Nekakšen obliž na vse to naj bi 
predstavljal prihod treh bolj ali manj 
izkušenih novincev - povratnika POtra
Josiča in Marka Rraiceria (prej
Dravograd), sicer člana reprezentance 
U-20, ki bosta okrepila obrambno 
vrsto, ter Jerneja Črnigoja (Tabor 
Sežana), ki bo okrepil vezno linijo in 
napad. Vsekakor bo dobrodošla tudi 
pomoč iz koprskega kluba, saj bodo 
skladno z možnostmi za Izolo lahko
poleg Blaža Valenčiča, Boštjana 
(■epelka in Jasmina Bašanoviča zaigrali še Rok 
Božič, lan Pahor, Rok Pahor, Mitia Viler in 
Aleksander Rajčevič. zapišimo še, da bo po
poletni odsotnosti med vrata znova stopil Matej
Paal.
Sicer so priprave usmerjene na uigravanje in 
pridobivanje dodatne kondicije in moči. Vse to 
bodo naši fantje krepko potrebovali že na prvih 
štirih tekmah, na katerih so nasprotniki že znani:
Dravinja, Dravograd Koroška, Factor in Livar
Slednja sta najresnejša konkurenta v boju za 
obstanek, tako da bo verjetno že od razpleta teh 
srečanj že bolj ali manj znana usoda Izole 
Argete.

BRANKO VUGA

Odbojka-3. liga
13.krog • Izola: Grosuplje 0:3 MO, -12, -161
Vrstni red - Kamnik 39, Partizan 36, Grosuplje 
29, Sloving Vital II 27, Kostak-Elmont 23, 
Pizzeria Morena 22, Bled 16, Hit N. Gorica II 
15, Črnomelj 13, Bohinj 8, Semič, Izola 3.

KAPUČINO
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Olbejka
HirtCHI-EGONTABOR 3:1116.18,-22,15)
Hitachi: J. Pešič, Bandelj, M. Pešič, Dobrinja, 
Kolar, Stanič, Habjan.
Čeprav gostje zasedajo mesto sredi lestvice, so 
bile z dobrim sprejemom in zanesljivo obrambo 
dokaj težek nasprotnik in domačinke so se tako 
morale za že enajsto zaporedno zmago kar 
nekoliko potruditi. Ta sicer ni bila vprašljiva niti 
po tretjem nizu, katerega so gostiteljice izgubile 
predvsem zaradi slabega sprejema, saj so to 
napako v četrtem odpravile in tako z novimi 
točkami še ohranile prednost na vodilni poziciji.
Sicer gre omeniti za Izolo ugoden razplet tekme 
med Kočevjem in Šentvidom v tem krogu. 
Slednji je namreč tekmo dobil le s 3:2 in tako za 
Izolo-Hitachijem zaostaja že za pet točk. Morda 
bo to tudi vplivalo na sobotni tekmi Šentvid - 
Hitachi, ki bi izolskim odbojkaricam v primeru 
zmage prineslo odločilno prednost pred tem 
konkurentom za prvo ligo. Stanje na lestvici: 
Hitachi 35, Mladi Jesenice 31, Šentvid 30.... 
(BV)

iokomeM.SIL-žeaste 
tRK IZOLA: ŽRK CEDE 20:21112:14)
ŽRK Izola : Šavronkova, Stubelj, 
Šimer, Poljak, Božič, Mitruševska, (3), 
Marsič (4), Hmjič (10), Lesnik, Bizjak, 
(2), Čulina, Poljšak, Gatarič (1)
Tokrat so Izolanke tekmo odigrale 
mnogo boljše, predvsem v obrambi. V 
prvem polčasu so tudi večji del vodile, 
v drugem delu tekme so preveč grešile 
, kar so Celjanke pridno izkoristile. 
Žal se je poznala odsotnost Kaltakove 
(bolezen), tako, da je bil strelski 
učinek še nižji. Vzpodbudna je igra v 
obrambi (Škavronkova) in če se 
tehnične napake vsaj delno odpravijo 
bo ekipa dosegla željeno. Naslednja 
tekma proti Kočevju bo odločilni test 
in zmaga bo samo potrdila, da si 
zaslužijo naziv prvoligaške ekipe.

2.SRL-zahod
Istrabenz pliniRK Mokreč IG 31:25 (16:131
Izola: Cetin (6), Cosič (9), Gregorič, 
Kevič, Kleva (6), Lukežič (1), Muha 
(2), Radojkovič, Stepančič (2), 
Velušček, Volk, (2), Žeger (3), Vidali, 
Kraljič
Vlado Hrvatin je dejal, da se je bal te 
tekme. Neupravičeno, Izolani so že v 
pripravljalnih tekmah pokazali zelo dobro 
igro. Zmaga nad Ižanci je bila rutina, 
bilo je tudi nekaj za »dušo«, tudi 
nasprotniki z vzhoda (ekipa Šmartnega je 
bila na pripravah v Izoli) jim priznavajo 
primat in napovedujejo napredovanje. 

_____ Tokrat je zaradi bolezni bilo kar nekaj 
odsotnih, nadaljevanje prvenstva naj bi 

tako služilo res čimboljšemu uigravanju. Napredovanje 
brez poraza res ni obvezno, vendar bi bila slika 
odlična, predvsem pa bi dali drugim misliti.
KADEH
RK CIMOS K0PER:RD ISTRADEKZ PUHI 29:26
Izolani očitno letos nimajo svoje sezone. Tudi v 
tretjem derbiju letošnje sezone so bili boljši Koprčani, 
čeprav je bila Izolska igra vseprej kot slaba. Gledalci 
na tribunah (bilo jih je skoraj 400) so gledali lep 
rokomet. Na obeh straneh ni manjkalo borbenosti in 
želje po zmagi, a so bili tokrat Korpčani za odtenek 
boljši in srečnejši.
Pri izidu 12:10, so imeli naši fantje rezultat in igro pod 
kontrolo, v začetku drugega polčasa pa so domači na 
krilih Bombača povedli že za 8 zadetkov (24:16). 
Tekma še ni bila odločena, saj so se Izolani s pomočjo 
izvrstnih obramb Čuka uspeli približati že na da zadetka 
prednosti, a jim je na koncu zmanjkalo časa. V soboto 
gostujejo kadeti v Ljubljani, trener Mičovič pa naj bi 
lahko že računal tudi na Gomezelja (poškodba).
Za Izolo so igrali: Matej Kleva 2, Igor Čuk, Rok Jurman 
4, Matej Srabotič 5, Uroš Srabotič 5, Milan Tontič, Amel 
Redžič 5, Matic Čebulj 5, Andrea Radolovič, Rok
Gomezelj, Matjaž Kljun, Andrea Radolovič, Matej žaro, 
Jan Radojkovič, Alen Andrašič

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Športi

Danes bomo izvedeli ali smo Slovani res 
najboljši med rokometaši. Možen scenarij, da 
gredo v zaključne boje svetovnega prvenstva 
Rusija, Hravaška, SČG in Slovenija je res 
dvomljiv.

Seveda si tako nadvlado še najmanj želi 
svetovna rokometna organizacija. Naši že po 
tradiciji eno od tekem vzamejo bolj na lahko 
(Češka). Vendar pa so kasneje le dokazali, da 
niso »spodaj brez«. Težko so do točke prišli 
proti domačinom, vendar je bilo priložnosti za 
polfinale kar nekaj. Kot vedno je najtežje proti 
domačinu saj je v igri vse drugo, ne samo 
rokomet. To, da je politika sestavni del vsega ni 
nič novega. In vendar dokazujemo, da nimamo 
samo v rokah, tudi glava deluje. Bonitete, ki 
so rezervirane za organizatorja so tradicija in 
tudi mi smo jih uživali. Medalja seveda ostaja 
želja, sedaj morda še bolj. Nekaj bi manjkalo, 
če ne bi omenil sodnike.Med vsakim
prvenstvom jim napumpajo glave, prve tekme so 
zato skoraj nemogoče, kasneje je vse odvisno 
od ranga in pozicije ,ki pripada sodniškemu 
paru. Naš par je končal s sojenjem, morda pa

»ta višji« res pričakujejo slovanski tsunami. Še 
ta teden, kasneje se vse pozabi, prvenstev 
takšnih in drugačnih je na pretek.Tudi Izola živi 
v tem tempu, nekateri klubi so že v polnem 
zamahu, drugi se še pripravljajo. Še vedno 
ostajamo zanimivi saj nas druge ekipe, pa tudi 
reprezentance redno obiskujejo. Kot vedno ni 
vse samo v zraku. Nekatere stvari zelo dobro 
obvladamo in škoda je, da si teh stvari ne 
vzamemo kot panogo. Še vedno odmeva, 
predvsem pa se govori o zadnji podelitvi 
priznanj. Misli gredo tistim športnikom, ki bi 
morali biti poleg, pa so zaradi tega, ker ne 
nastopajo za Izolski klub pozabljeni. Namenoma 
ali pa je s pravili nekaj narobe.

www.goldenindex.com
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Namizni tenis - 1..SNTL - članice 
NTS Arrigoni:NTK Istrabenz 3:6
Prvo tekmo spomladanskega dela prvenstva so Izolanke igrle doma proti 
ekipilistrabenza iz Kopra, tekmo so slabo pričele in po prvem krogu so 
zgubljale že 0:3. Nato je mlada Kristin Fatorič presenetila z zmago proti 
Ludvikovi, točko pa je prispevala še Kristina Rahotin. V nadaljevanju sta 
nato v igri dvojic Rahotinova in Fatoričeva gladko s 3:0 premagali 
Škabarjevo in Ludvikovo.Do konca dvoboja so igralke Arrigonija izgubile še 
dva dvoboja in tako je bil končni izid 3:6 za ekipo Istrabenza.Razplet bi 
bil lahko tudi drugačen saj so igralke Arrigonija kar tri dvoboje izgubile z 
najtesnejšim izidom 2:3.
Kristina Rahotin med najboliših 8
V nedeljo je v Ljubljani potekal drugi odprti turnir RS za članice. Na 
turnirju so lahko nastopile poleg domačih igralk tudi tuje igralke ki igrajo v 
našem prvenstvu. Najboljše se je odrezala Kristina Rahotin, ki je premagala 
Milostovo iz Iskre Avtoelektrike 4:2. Za uvrstitev med prve 4 je najprej 
povedla Bugarjevo iz Merkurja 3:0 nato pa izgubila 3:4.

Košarka 
KAR DVE ZMAGI
KK Izola letnik 92 - in malenkost mlajši so minuli petek v prijateljski tekmi 
premagali vrstnike iz OŠ Anton Ukmar z izidom 48:41. Najmlajši člani (95 
do 97) pa so v torkovi tekmi, ki šteje za Obalno ligo premagali OŠ Prade z 
29:24. Velja omeniti premierne nastope novih 5 in 6.1etnih upov: Stercchi 
Katrina, Samotorčan Andrej in Čermelj Papež Jan. Žogo so vrgli tudi do 
mrežice. Boljši smo in gre še na bolje.

INFO RIRARI
Navijaški šali in kapice
Ob 15- letnici obstoja Ribarov smo se člani društva odločili izdati novo 
kolekcijo navijaških šalov in zimskih kapic. Nared in za prodajo pripravljene 
bodo do konca februarja.
Seveda pripravljamo tudi praznovanje ob 15. obletnici obstoja navijaške 
skupine Ribari.
ZASTAVE ZA RIRARE
Ribari se zahvaljujejo direktorju Marinu Domiu za podarjene izolske, 
manjšinske, slovenske in evropske zastave. Tako so zaključili dogovarjanje o 
tem, kaj storiti, da se zastave, med katerimi prednjačijo izolske, ne bi več 
kradle z drogov. V prostorih društva so tako zastave za različne priložnosti in 
sprejeme ter seveda predvsem za navijaške pohode, zastave pa lahko tudi 
posodijo.
GLASNI NA MALONOGOMETNI TEKMI
V nedeljo smo Ribari v dvorani na Bonifiki navijali za slovenske barve na 
malonogometni tekmi z Nizozemsko. Bili smo glasni, odločni in 
disciplinirani.
IZID KASETE IN DVD
Pripravljamo izid kasete in DVD-ja v počastitev sprejema olimpijcev Vasilija 
Žbogarja in Vesne Dekleva.
PLANICA VADI
Tudi letos se bomo udeležili zaključka svetovnega pokala smučarskih poletov v Planici.

NOGOMETAŠI NA HEUEDEIIJU
Slovenska Istra je v zimskem času vse bolj priljubljeno zbirališče različnih 
nogometnih moštev in tako je tudi zdaj, ko se v Dekanih pripravlja 
reprezentanca igralcev do 21 let. Nekaj dni pa so na Belvederju gostili 
malonogometno reprezentanco Slovenije in Nizozemske, ki sta odigrali tudi 
dve trening tekmi ter reprezentanco igralcev do 18. leta.
Medtem ko je po kontinentu snežilo je bilo tukaj še kar jasno a hladno, te 
dni pa so pogoji za treninge res zelo dobri. Škoda le, da primanjkuje igrišč 
za vadbo, saj domači ligaši zelo neradi odstopajo igrišča za pripravljalne 
tekme drugih ekip.
Foto:
Malonogometna reprezentanca z Izolanom Valdijem Lakošeljcem (s čepico)

niuisn
NAJPOPULARNEJŠEGA IZOISKEGA 
ŠP0N1NIKA IN ŠPORTNICO
PODELITEV PRIZNANJ BO 
V ČETRTEK 10. FEBRUARJA OB 18.00

Končano je glasovanje za najpopularnejšo športnico in športnika občine Izola. 
Čeprav se je zdelo, da bo šlo zelo na tesno sta vendarle slavila favorita, ki bosta 
v četrtek prejela letošnji priznanji za najpopularnejša športnika.
Seveda bomo priznanje podelili prvim trem, ob tem pa bomo kakšno rekli še z 
njihovimi trenerji in predsedniki klubov ter vse skupaj splahnili z dobrotami 
domače kuhinje in kleti.
Rezervirajte si čas in pridite zaploskati najpopularnejšim izolskim športnikom. 
Lahko vam zaupamo, da so iz vrst jadralcev, rokometašev, pingponkašcv...
Hvala vsem, ki ste sodelovali pri glasovanju.

IZOLSKI 
ŠPORTNIKI 
NA SNEGU

Smučarski klub Izola vabi vse 
izolske športnike in športnce

na smučarski izlet na

"ZANCOLANO"
v torek 8. februarja

Prijave: Odi. do 4. februarja, 
od 17.00 do 19.00 ure 

v klubskih prostorih SK Izola 
(bivša knjižnica - Kulturni dom)

Cena izleta 1.000 SIT + Smučarska 
karta 17 EURO

Na izletu vam bodo na razpolago 
tudi učitelji smučanja.

Na razpolago imamo dva avtobusa 
-100 sedežev zato pohitite s 

prijavami.

www.toyota.si

Nova Corolla Verso. Najvarnejši avto v svojem razredu
(Ajjfrj • 2, 3, 4, 5, 6 ali 7 sedežev.

- • • S podiranjem sedežev ustvarite popolnoma
ravno dno.

• Do 779 litrov prtljažnega prostora.

• Inovativen sistem podiranja sedežev z eno samo potezo.

• Vrhunska kakovost uporabljenih materialov.
• Corola Verso je na testih EURO NCAP 

prejela 35 točk. TODAV TOMORROVV TOVOTA

iJEEFeEETE? Polje 9 b, 6310 Izola, telefon: (05) 61 68 001 Povpfrttu kombinirana poraba: 6,2-7.7 lil ra/100 km. CO.: 16S-1M g/km
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Kreativna delavnica za učence obalnih osnovnih šol

ZRCALNO PRESERNOVANIE na Tartinijevem trgu
V petek, 4. februar 2005 med 10. in 12. uro na Tartinijevem trgu, 
zaključek in predstavitev javnosti: ob 12.30.
Ponovno vas vabimo na hepening na piranski Tartinijev trg: akademski slikar 
Gani Llalloshi bo na letošnjem Prešemovanju vodil kreativno delavnico, ki 
smo jo simbolično poimenovali ZRCALO na Tartinijevem trgu. Učenci višjih 
razredov obalnih osnovnih šol (sodelovalo bo več kot šestdeset učencev in 
mentoijev koprskih OŠ, osnovnih šol Hrvatini, Ankaran, Prade, Škofije, 
Marezige, Izola, Strunjan, Lucija, Piran) bodo trg z aluminijastimi folijami 
spremenili v zrcalo in ga še popisali oziroma porisali z verzi: iz Prešernove 
poezije in/ali s svojimi pesniškimi verzi.

Droga bo letos že tretjič namenila sponzorska in donatorska sredstva 
različnim prosilcem iz lokalnega okolja

Na voljo 15 milijonov
V Drogi d.d. bodo tudi letos iz svojega sklada za lokalna pokroviteljstva in 
donatorstva namenili sredstva prosilcem iz lokalnega okolja. Tako bodo 15 
milijonov tolarjev namenili prosilcem s stalnim prebivališčem oziroma sedežem 
v občinah Izola, Piran, Koper in Hrpelje-Kozina ter po novem tudi prosilcem 
iz Ormoža, kjer ima Droga svoj proizvodni center Gosad.
Na razpisu so prvi dve leti sodelovali le prosilci s stalnim prebivališčem 
oziroma sedežem na obali, letos pa so se v Drogi odločili, da v ta razpis 
vključijo tudi prosilce iz občine Ormož. Na ta način želijo spodbujali 
kakovost življenja in razvoj lokalne skupnosti na vseh lokacijah, kjer Droga 
posluje in kjer nenazadnje živijo tudi njeni zaposleni.
V zvezi s tem je predsednik uprave Robert Perko povedal: »Verjamemo, da se 
dobri odnosi lahko zgradijo in ohranjajo le z medsebojnim zaupanjem in 
sodelovanjem, zato v okolje vračamo, kar črpamo iz njega. S širitvijo 
Droginega sklada za lokalno pokroviteljstvo in donatorstvo želimo to zaupanje 
in sodelovanje še okrepiti.«
Razpis bo objavljen v začetku naslednjega tedna na njihovi spletni strani, 
dostopen pa bo tudi na sedežu družbe v Izoli, v proizvodnem centru Zlato 
polje in v Gosadu. Sredstva bodo tudi tokrat namenjena projektom s področij 
športa, kulture, izobraževanja in humanitarnih dejavnosti. Podrobnejše zahteve 
za pripravo vloge ter kriteriji izbora bodo opredeljeni v razpisu. Informacije 
bodo zainteresiranim na voljo na spletni strani www.droga.si in na brezplačni 
telefonski številki 080 11 31.

ALDO KUMAR ČEZ ROB SVETA
Glasbena šola Koper in Mešani pevski zbor Obala Koper predstavljata 
projekt: SKOK ČEZ ROB SVETA Z glasbo Alda Kumarja
Aldo Kumar se je rodil leta 1954 v Otaležu na Idrijskem. Po končanem 
študiju kompozicije se je v slovenskem in še zlasti primorskem prostoru 
najprej uveljavil kot zborovski skladatelj. Hkrati s snovanjem vokalnih del je 
nastala cela vrsta komornih skladb in del za komorni ali simfonični orkester. 
Že vrsto let se posveča tudi scenski in filmski glasbi. Njegova dela so izšla 
tudi na laserskih ploščah. Zanje je prejel različne nagrade in priznanja, med 
njimi Zlato ptico, nagrado Sterijinega pozoija za scensko glasbo in nagrado 
38. Borštnikovega srečanja prav tako za scensko glasbo.
IZVAJALCI: Mešani pevski zbor Obala Koper - zborovodja Ambrož Čopi, 
Mešani mladinski pevski zbor Gimnazije Koper - zborovodja Sindija 
Šiško, Mladinski pevski zbor Glasbene šole Koper - zborovodja Maja 
Cilenšek in Orkester Glasbene šole Koper - dirigent Bogomir Petrač
KONCERTI:
Četrtek, 3. februar, ob 19.00 - Osnovna šola Anton Ukmar Koper 
Ponedeljek, 7. februar, ob 19.30 - Gledališče Koper 
Torek, 8. marec, ob 19.30 - Kulturni dom Marezige 
Nedelja, 13. marec, ob 19.00 - Slovenska filharmonija Ljubljana

RAZSTAVA FOTOGRAFIJ NA PROSTEM
Od 6. februarja bodo lahko obiskovalci Pirana na Tartinijevem trgu 
opazovali zemljo s ptičje perspektive, ki jo je zanje posnel fotograf in 
pilot Matevž Lenarčič.
Matevž Lenarčič je fotografije posnel iz svojega letala, ko je v letu 2004 kot 
prvi zemljan obletel svet sam v ultralahkem letalu. Veliko napora, izkušenj, 
znanja in seveda tudi tveganja je vložil v 79 dnevno pot, in v tem času 
preletel 18 držav. Fotografiral je skrita, težko dostopna in večinoma nenaseljena 
področja. Različne oblike zemlje in nadnaravne barve narave nas prepričajo da 
je planet na katerem živimo neponovljiv in zato dragocen. Ker je tako

drugačen projekt zahteval drugačno in opazno 
« I postavitev so se avtorji razstave skupaj z

I organizatorjem in avtorjem fotografij odločili za 
' razstavo na prostem z velikim formatom fotografij. 

Nenavadna postavitev razstave, osvetljene posnetke 
zemlje lahko obiskovalci gledajo navzdol, pa je še 
dodatno doživetje. Razstava, ki je malo potovanje 
okoli sveta skozi fotografski objektiv bo na 
ogled do 6. marca.

Suzana Perc

__________/■' o

SHOTO REITB~
Potek 04. februar 2005

(go)Myseiy System Blind Pilots
Koncert dveh energičnih nemških skupin. Prvi so metalcorovci, drugi 
punk rockerji. Prispevek: 500 sit

- „

S H OTo\ ’

+• \-\oR.|^oNT

V ČAST PRAZNIKU KULTURE
Ponedeljek 07. februar 2005
Koncert akustične keltske glasbe

G^AFE^I (Italija-Slovenija)
Gwen modro prepletajo različne glasbene vplive, od 
folka, jazza pa do progressiva. V njihovih kompozicijah 
pogosto najdemo keltsko obarvane melodije, pa 
indijanske mantre, japonske zvoke, vse skupaj _*• 
zapakirano v Nick Drake-ovski način interpretiranja 
balad. S skupino zdaj redno sodeluje tudi naš someščan, 
profesor čela na glasbeni šoli, sicer tudi nekdanji član 
skupine Terra Mistica, Igor Švare.
Koncert bo v osrednji dvorani Shoto kluba.
Prispevek za skupino: 500 sit

lINiitEM OP TODAV (Ita)
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Kani Sieinbacber,
avtor animiranih fihrtov, fitinski publicist, 

iikovni pedagog, ambasador Izole, 
dobitnik srebrne plakete JSKU za teto 2004, ...

t' četrtek, 10. februarju 2005 ob 19. uri
v čitalnici knjižnice.

Ul. Osvobodilne fronte 15, 
Uvade-Iztila

Pogovor ho vodita nnt*irtarka 
Radia Koper-tZapod is tria Natala Benčič

RODOSLOVCI !

galerija ALGA
Vabimo vas na otvoritev slik avtorice

VANDE VLAČIČ
v četrtek, 3. februarja ob 19.00

Galerija je odprta: v ponedeljek od 17.00 do 19.00, od torka do petka od 10.00 do 12.00 ter 
od 17.00 do 19.00, ob sobotah je galerija odprta od 10.00 do 12.00 Info: 05/641 84 39

Sončna dvorana
Območna izpostava JSKD Izola vabi na otvoritev razstave

ZAČETNI TEČAJ SLIKANJA
Naslednji sestanek Obalne sekcije rodoslovnega društva bo

v četrtek, dne 3.2.2005 ob 16.00 uri 
v Mestni knjižnici Izola.

Vabljeni
D.Slekovec

petek, 4, februar ob 20.00. - Kulturni dom Izola

M Grgc LJUBO DONA. KDOR GA IN A
Režija Marjan Bevk/ Igrajo: Roman Končar,Maja Končar, Dunja Zupanec, Rafael

Vončina
Ko se ISletna visoko noseča Lidija po poroki odseli k svojemu novopečenemu tastu, si 

njena starša globoko oddahneta ...pa ne za dolgo....starševska ljubezen in potrpljenje
imata tudi svoje meje.

Vstopnina :2.500 SIT v predprodaji, popusti 2.200 SIT, na dan predstave 2.700 SIT,
popusti 2.500 SIT.

Cenjene obiskovalce prosimo, da ne zamujajo predstave

Pustovanje
CARMAALE

V soboto 05 februarja ob 16 uri, bo v Manzolijevi palači 
pustno rajanje za mlade. Najlepše maske bodo nagrajene.

Prireditev organizira Skupnost Italijanov “ Pasquale Besenghi degli Ughi” iz Izole.
Vstop prost.

Društvo prijateljev mladine Izola Otroška delavnica "Zvezdice"
Vabimo vse otroke od 6. leta dalje na dramske, 

lutkovne in plesne delavnice, in sicer:
- lutkovna delavnica vsak torek od 16. -17.30 ure
- dramska delavnica vsak četrtek od 16. -17.30 ure
- plesna delavnica vsako soboto od 10. -11. ure, pričetek te delavnice bo 5.2.

V ponedeljek, sredo in petek pa ob istih urah potekajo kreativne delavnice.
Vse informacije na tel. 031 460 901, Barbara.

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO

Prisrčno vabi otroke od četrtega leta dalje na ure pravljic, ki so vsak torek in vsako 
sredo od 17. do 18. ure v stekleni pravljični sobi v Mestni knjižnici v Livadah, Ulica 
OF 15. Ure pravljic soob torkih v slovenskem, ob sredah pa v itabjanskem jeziku s 
slovenskim prevodom. Vsaki uri pravljic sledi likovna ali gledališka ustvarjalnica.
Pridružite se nam, veseli vas bomo! Le na copatke ne pozabite!

OBČNI ZBOR DRUŠTVA INVALIDOV
Društvo invalidov Izola vabi člane in članice na redni letni občni zbor, 
ki bo v petek, 4. februarja 2005 v prostorih Hotela Riviera (SGTŠ) s 
pričetkom ob 16. uri.
Prijave sprejemajo v pisarni društva v ulici OF 15 (vrtec Livade) vsako 
sredo od 15. do 17. ure.
Vljudno vabljeni!

Informacijska pisarna Skupnost Srečanje Portorož
Pomoč odvisnikom in njihovim staršem
tel.: 67 46 700 vsak dan od 8. do 16.ure

v četrtek, 3. februarja 2005, ob 18. uri 
v izolski Sončni dvorani (ul. Giordana Bruna 6).
Ob zaključku začetnega tečaja se nam bo s svojimi deli predstavila 
skupina ljubiteljskih likovnikov, ki so se osnov slikanja naučili pod 
vodstvom mentorice Marlene Zorjan.
V kulturnem programu ob otvoritvi se bo predstavil tudi kitarist Aleksij 
Cerkvenik.
Razstava bo na ogled do 11. februarja ob ponedeljkih, sredah in petkih med 17. in 19. uro.

Vabimo vas na ogled razstave 
založbe umetniških izdaj

II Laboratorio
v palači Gravisi in 
galeriji SQART v Kopru.
Del razstave je postavljen 
v galeriji INSULA 
v Izoli

GALERIJA LOŽA KOPER 
PALAČA GRAVISI KOPER

LUCIAN© KLEVA
21.9.1954-23.12. 2003

pregledna
razstava
fotografij

Trajanje razstave: 
do 27.2.200,1

Galerija Krka-Zdravilišče Strunjan ,
razstava umetniških del

JANKA KASTELICA

FOTO KLIIB 
PORTOROŽ
Kavarna Tartini Piran

Razstava bo na ogled do S.februana 2005.
_______________________ Fotografija: Goran Koren

KINO ODEON - Art kino
4.-S.2./7.2. OD 18.30 ler 6.ln8.2.OD20.30ZAKLAD POZABLJENIH Llonlnrteltauh
3.In 12.OD21.00 REKONSTRUKCIJA Režija:ChlstopberBoe
5.in7.2.ib21.00 ter 6.8.ln 9.2.ID1030 VEČNO SONCE BREZMADEŽNEGA UMAiaimi
9.2. ob 20.30 ter 10. In 112. ob 2100 HEROJ ležlii: flmou Zhang 
10.-12.2.ob18.300CEANOVIH DVANAJST ležlia:ŠtevenSonderbergh



Kje so stara izolska imena

KJE SO SOLIDE1E, CIANNINE, ISOUNE
Podatkovno bazo rojstnih imen državljanov Slovenije, so na 
republiškem zavodu za statistiko razširili še s podatkovno bazo 
priimkov državljanov Slovenije, ki omogoča ugotavljanje kako 
pogost je kak priimek, ali kako pogosta je kombinacija določenega 
imena in določenega priimka. Zaradi upoštevanja standardov 
statistične zaupnosti ne prikazujejo priimkov, imen in kombinacij, ki 
se pojavijo manjkrat kot petkrat.

S
BLIŽA SE PU*T, Z NJIM PA

lOOlPI IŠKIM PU^ONIH AftAfK
IN PRIPOMOČKOV ZA PUSTA

29. IN 30. JANUARJA
OD 10.0018. URE
V PROSTORIH 'ZVEZDIC PRI PARKU PIETRO COPPO V IZOLI
(MASKE ZA PKODAK) LAHKO PKIMESETl 2l PVA ONI P KI), Tl 17. IN 21. IANUAKIA OCUSDO ttUKC

PRODAJ

)
ZAMENJAJ

PODARI 
NAREDI Sl SAM 

PRIDI ZARADI ZABAVE 
PRIHRANI

IZPRAZNI OMARE

ZA PUSTNO NEDELJO 6. FEBRUARJA PA NE POZABI NA

PttfDtORAJAlifl/ S STENOM VILARJEM
VSCrt - HOTEL RIVIERA 

PRIČETEK OB 15. URI

IN SKUPAJ BOMO PREGNALI TO 'MIŽERIJO* OD ZIME!
CrtlNA IZOU, PPM IZOLA SCTi IZOLA

v SOBOTO 5.februarja in 
v TOREK S.februarja 2005

Za vas smo pripravili
- podelitev nagrad najlepšim maskam v 

soboto 5. februarja
- bogato pustno večerjo za samo 1.900,00 sit
- ples ob glasbi ansambla Otavia Brajka.

, to pa pomeni, da v teh razpredelnicah ne boste našli nekaterih 
starih, tipičnih izolskih imen, saj jih v Sloveniji ni več oziroma je 
manj kot pet oseb s takimi imeni.
Tako smo zastonj iskali Solideje, Isoline, Giannine, Guerrine in 
druga tipična izolska imena, kar priča o tem, da se je naklonjenost 
do nekaterih imen bistveno zmanjšala. Seveda so tudi na tem 
območju najbolj zastopane Marije, medtem ko je Marij brez j 
(Maria) bistveno manj. V celi Sloveniji jih je vsega 231 in to ime 
se uvršča na 369-to mesto po razširjenosti. Odkrili pa smo še eno 
zanimivost. Največ Marij je bilo rojenih pred vojno, med leti 1921 in 
1940 (107), po vojni je njihovo število zelo padlo, ponovno pa se 
počne pojavljati po letu 1991. (16)
Zanimiv je tudi sprehod med priimki, kjer tipičnih izolskih (Degrassi, 
Besenghi) seveda ni, zato pa se pojavlja Siljan 26-krat, Sau 21 - 
krat, Lacovich pa vsega 9-krat.
Priporočamo ogled spletne strani: http://www.stat.si/imena.asp 
Vir: Statistični urad RS

ŠTEFANU HORVATU JE LEPO
Naš someščan, Štefan Horvat, sicer član izolske godbe na pihala v 
kateri igra klarinet, pa tudi član cerkvenega pevskega zbora in še 
nekaterih skupin, te dni doživlja medijsko slavo, ki je verjetno ni niti 
sam pričakoval, niti je ni posebej načrtoval.
Nekaj malega je je občutil že ob snemanju pesmi,. ki je nastala ob 
obletnici varstveno delovnega centra Koper, ko so vsi skupaj zapeli in 
posneli skladbo Male lekcije ljubezni, potem pa je samostojno posnel 
Še pesem z naslovom 
Meni je lepo, ki je 
pred novim letom 
postala tudi nekakšna 
internet čestitka in zdaj 
si jo že izmenjujejo 
uporabniki interneta po 
vsej Sloveniji. Štefan je 
seveda glasbenik od 
glave do pete in je 
snemanje v studiu 
končal v rekordno 
hitrem času, o njem pa 
so se že razpisali v 
Primorskih novicah in 
v reviji Hopla. Če bi 
radi slišali njegovo 
pesem odtipkajte v 
brskalniku Meni je lepo 
in slišali jo boste.

JAZ IMAM ROKE ZA 
RISANJE. IMAM TUDI 
DOBRE OČI ZA 
OPAZOVANJE IN IMAM 
TUDI OČALA, KER BREZ 
NJIH, NE VIDIM NITI 
OPAZOVATI IN NITI RISATI. 
RADA RIŠEM STVARI, KI 
JIH ZNAM.
Z OBLIKOVALKO MARTO 
SEM ŠLA NA SLIKARSKO 
DELAVNICO, DA SE KAJ 

NOVEGA NAUČIM. TAM JE BILO BOLJŠE KOT V SLUŽBI.
OD SLIKANJA NISEM BILA UTRUJENA, SAMO UMAZANA 
MOJA SLIKA JE BILA SUPER. NA PLATNO SEM NASLIKALA 
RAZBURKANO MORJE. NA SLIKI JE BILA TUDI BARKA, KI 
JO JE KAR METALO.

Žlico Brodeta urejajo varovanci izolske enote Varstveno delovnega centra Koper.
FRANKA
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L.A I.EGGE MAimALE
contro ! proibUori del .fi4inar tabacco la. Milano.

Po dolgem času se v Mandrač vrača rubrika, ki je bila nekoč med 
najbolj branimi, saj je prinašala različne zabavne in satirične zgodbe iz 
izolskega vsakdana, tudi takšne, ki jih novinarji nismo upali z vso 
odgovornostjo zapisati v »resnem« delu časopisa. Pa zgodbe sploh niso 
bile izmišljene, le težko jih je bilo vedno podpreti z dovolj dokazi in tako 
novinarju ni preostalo nič drugega, kot da jih zapiše v hudomušno 
satirični obliki.
In zakaj vračamo to rubriko v naš časopis? Ne zato, ker si ne bi upali o 
tem pisati drugače ampak preprosto zato, ker nam v teh zamorjenih 
časih res manjka malo sproščenega smeha. Naj vam tudi zapisi v 
Čakulah vrnejo malo več zabave v naš vsakdan.

SVETILNIK JE ZDAJ SUPER
Na Komunali pravijo, da so po avanturi z gradnjo avtocest po zelenici, to 
isto zelenico vrnili v prejšnje stanje. V grobem morda res, toda že nevešče 
oko lahko opazi, da je bila tam nekoč zelenica s travo, zdaj pa je tam z 
zemljo in blatom nametana zelenica, ki zagotovo ni podobna tisti od »an 
bot«. Sicer pa gre za začasno rešitev, ker so občinske strokovne službe 
menda že naročile izdelavo še dveh še slabših variant urejanja svetilnika, tako 
da bodo Izolanom ponudili v razpravo in odločanje, skupaj s to, ki so jo 
morali porušiti, kar tri variante »reševanja« tega dela občine. Tako bo 
demokraciji zadoščeno, investitorji pa bodo ponovno gradili tisto, kar so zdaj 
porušili. Možnost razpisa javnega natečaja za najboljšo rešitev pa so kar 
preslišali.

ZAPLETNA STRAN
Ob pregledovanju občinske spletne strani z naslovom www.izola.si se človek 
sproti pomlajuje. Tako v začetku februarja lahko med najnovejšimi svežimi 
novicami preberemo, da je Izola 6. januarja namenila žrtvam cunamija milijon 
tolarjev in da je istega dne županja sprejela delegacijo ribičev. Kulturni dom 
vabi na prireditve ob veselem decembru z dedkom mrazom vred pa tudi art 
kino Odeon sporoča, da na Silvestrovo ne bodo imeli predstav. Anketa še 
nikoli ni zaživela, če bi radi po elektronski pošti poslali razglednico Izole pa 
boste lahko izbirali le med staromodnimi posnetki izolskih plaž in diskoteko 
Gavioli. »Potrudili se bomo, da bodo naše spletne strani čimbolj zanimive in 
pestre, da vas bodo zmeraj znova pritegnile, vam olajšale opravke, ki jih 
imate občasno na naši občinski upravi in vam dale navdih za koristno in 
zanimivo porabo vašega prostega časa« je v uvodu zapisala izolska županja. 
In prav ima. Vsakič ko odpremo spletno stran izolske občine in jo 
primerjamo s sosednjimi se prešerno nasmejemo.

Po pošti smo prejeli naslednji dopis na katerem je v glavi pisalo, da ga 
pošilja DAVČNA UPRAVA RS.

ZADEVA: OBVESTILO O POVEČANJU OBDAVČITVE VSEH 
DAVKOPLAČEVALCEV MOŠKEGA SPOLA
S 1.1.2005 je uveden ti davek na moškost. Razlog, da izstopajoči moški 
organ do sedaj ni bil obdavčen, je predvsem v tem, da je več kot 99% 
časa neaktiven. Kljub temu se je Vlada Republike Slovenije zaradi 
visokega proračunskega primanjkljaja morala odločiti za uvedbo tega davka. 
Davčno obveznost bo ugotavljal pristojni davčni organ, in sicer glede na 
velikost organa davčnega zavezanca. Uporabljena bo spodaj navedena 
progresivna davčna lestvica.

Davčna lestvica:
23 do 30 cm luksuzni razred - davek: 100.000 SIT 
18 do 22 cm privilegirani razred - davek: 50.000 SIT 
13 do 18 cm dobro stoječi razred - davek: 20.000 SIT 
7 do 13 cm ogroženi razred - davek: 10.000 SIT.

Opomba: Vsi davčni zavezanci moškega spola bodo morali oddati obrazec za 
napoved davka na moškost do 31.3. vsako leto skupaj z obrazcem Napoved 
dohodnine!
Vsak davčni zavezanec z več kot 30 cm dolžine organa bo obravnavan 
individualno in mu bo davek odmerjen za vsako uporabo organa posebej 
(uporaba za uriniranje ni obdavčena!). Davčni zavezanci z dolžino manjšo od 7 
cm so davka na moškost oproščeni in jim ni potrebno oddajati napovedi davka 
na dolžino organa, prosimo pa jih, da DURS ne vlagajo zahtev po podaljšanju!

S spoštovanjem!
Davčna uprava Republike Slovenije 

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ Direktor Dobrostal Hudoklin, univ.dipl.inž.
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IS iiervcmilo a cogntzlouc Ut tfucslo Govorno fllltitarc clio alounl 
(omernri! lianno. (cutato dt promuovcro dlsorciint con arbJLrnrlJ dtvlett Ut 
fumaro tabacco nclle pubbllcko vle, ncl cafTč o. nollo ostcrIe.’..,.Quautunquc 
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Milano, 11 3 Seltcmbic 1848.
,, - _ ■ •

M 'l'enenle-BIa>'csc!al!u 
Conte 1F. WlOT£E*i<,i?J01V,

Govcmatore JUUKarc dl MUano.
Tip«gralU 4«1 Corme.

HIPERMEGALOMANIJA
Izola ima težave kot jih poznajo tisti, ki neuspešno delajo različne diete. 
Najprej dolgo nič, potem pa vsega čez mero. Tako je bilo naprimer z 
opozorilnimi tablami. Najprej ni bilo nobene, zdaj pa bi jih na dvajsetih metrih 
postavili kar pet. Tudi javnega stranišča nimamo a smo bili potolaženi s 
podatkom, da jih bomo postavili kar deset. Najbolj opazni pa so ležeči 
policaji. Nekaj let smo v Mandraču opozarjali, da bi jih potrebovali na 
Sončnem nabrežju, dokler je še bilo normalna cesta a so nam dopovedovali, 
da so nezakoniti, čeprav so jih imeli povsod po Sloveniji. Zdaj, ko so zakoniti 
pa jih nabijajo povsod kjer jim pade na pamet. Posebej o učinkovitosti ozkih 
gumijastih bi znali veliko povedati bolniki v rešilnih avtomobilih, saj morajo 
na poti od reševalne postaje do pokopališča prevoziti kar štiri.

OBČINA JE NAŠ DOM
So tudi takšni občani, ki ne marajo svoje občine ali občinske uprave, v Izoli 
pa takšnih očitno ni, saj so na občini poskrbeli, da se pri njih počutimo kot 
doma. Vhode vseh svojih poslovnih stavb so namreč zaščitili z domofoni.

ENOTA
Vsi tisti, ki so bili zadnje dni prepričani, da je direktor centra za kulturo, 
šport in prireditve spet na dopustu v kakšnem ekzotičnem delčku našega 
planeta, so se zmotili. Dobil je gripo in obležal v postelji. Res pa je, da je 
gripa prišla iz Azije.

POZABLJIVOST
Človek v letih začne pozabljati in to je morda razlog, da so tisti, ki se jim 
pred volitvami navadno povrne ta spomin, v tem nevolilnem letu enostavno 
pozabili na nekaj rojstnih dnevov zgledno priletnih a še vedno aktivnih 
Izolanov, v glavnem devetdesetletnikov. Slednjim priporočamo naj še malo 
vzdržijo, saj bodo lokalne volitve že naslednje leto.

POROČILO $ FRONTE
Po Garfieldu, Nini, Foto fantasy in Carmen je vrata dokončno zaprla tudi 
zelenjavna trgovina Breskvica v Gregorčičevi ulici. Od obrtniških staroselcev iz 
začetka devetdesetih let vztrajajo le še trije ali štirje. Obrtna zbornica, 
gospodarska zbornica in zadolženi za gospodarstvo pri občini pa še vedno nič. 
Kot da se to dogaja v nekem drugem kraju. Ali pa le čakajo, da se pojavijo 
prvi kitajski trgovci, saj je znano, da izolski gostje premorejo v glavnem 
nakupe do 390 tolarjev.

ČAKULA TEDNA
Naš večni dedek mraz Dare Brezavšček je po končanem decembrskem 
poslanstvu sredi januarja vstopil v frizerski salon in potarnal:
»Jaz sem navadna tuna, rad pa bi bil calvo.«
Frizer se ni zmedel in je sprejel naročilo, tako da zdaj Dare hodi calvo 
(na balin ostrižen) po hladnih ulicah našega mesta in razmišlja o 
učinkovitosti reklamnih sporočil.
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Živeti je varno

KLASIČNIH ŠPICLIEV POLICISTI NIMAMO VEČ
V prejšnjem Mandraču smo objavili prvi del pogovora z vodjo policijskega 
okoliša Damjanom Severjem, ki ima na skrbi območje pod Prešernovo cesto 
pa do morja.Zanimalo nas je, kakšen je odnos ljudi do njegove funkcije in 
njega osebno.
- Na splošno mislim, da je kar dober, čeprav je treba včasih požreti tudi kakšno 
slabo. Največkrat gre za pripombe, da nič ne naredimo, da so nas klicali pa 
nismo prišli in podobne. Veliko ljudi, posebej tisti, ki smo živeli že v prejšnjem 
sistemu, gleda na policijo kot na nekaj vsemogočnega, kar pa zagotovo ne drži 
več. Danes je delo policije precej bolj regulirano, poteka po jasnih postopkih, 
sicer nas na sodišču lahko »uniči« vsak advokat.
- Rekli smo že, da se ljudje v mestu največkrat pritožujejo zaradi hrupa, 
kaj pa nasilje v družinskem okolju?
- Lani smo kar imeli nekaj porasta, vendar mislim, da je to prej posledica tega, 
da smo vsi skupaj postali bolj občutljivi na te pojave. Zgodilo se je, da sem šel 
na pogovor z oškodovancem ali oškodovanko in sem pri njej ali sosedih izvedel, 
da se to dejansko večkrat dogaja in v takem primeru smo napisali tudi kazensko 
ovadbo. Veliko so naredile tudi nevladne organizacije in ljudje so postali veliko 
bolj občutljivi kot pred tem.
- Kam žrtve takšnega nasilja najprej kličejo po pomoč?
- Zdaj v glavnem že kličejo naravnost 113, manj jih kliče na policisko postajo v 
Izoli. Sem kličejo predvsem tisti, ki kličejo večkrat in to so v glavnem tisti, ki 
se pritožujejo zaradi reda in miru. Seveda v takem primeru moramo posredovati, 
čeprav se včasih zgodi, da ugotovimo, da ni dejanske kršitve. Ljudje smo pač 
različno občutljivi na različne dogodke v prostoru in včasih nam kdo reče, naj 
tistim, ki tako kličejo in nas pošiljajo na teren, zaračunamo takšno intervencijo. 
To seveda ne gre, res pa je, da se skušamo pogovoriti z ljudmi, ki nas večkrat 
kličejo, da vidimo ali je njihov problem res tako izrazit. Moram pa povedati, da 
zdaj skoraj nimamo primerov, da bi nas ljudje klicali brez potrebe. Ko pa pride 
tako obdobje tudi mi pravimo, da je kriva luna in čeprav tega nisem verjel se 
mi počasi zdi, daje v tem tudi nekaj resnice.

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
ŽUPAN-ILSINDACO

Številka/Prot. N.: 423-06-5/2005 
Datum / Data: 31.01.2005
Na podlagi 218c. in 218č. člena Zakona o graditvi objektov (Uradni list RS, št. 
110/2002 in 47/2004) objavlja Občina Izola naslednje

JAVNO NAZNANILO
Občina Izola obvešča vse zavezance za plačilo nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča na območju občine Izola, da so podatki, ki so podlaga za odmero 
nadomestila na vpogled v času uradnih ur (ponedeljek in petek od 8.00 do 12.00 
ter ob sredah od 8.00 do 12.00 in od 14.00 do 17.00) v prostorih Urada za 
okolje, prostor, gospodarstvo in nepremičnine, Izola, Postojnska ul. 3.
V primeru, da podatki ne ustrezajo dejanskemu stanju oz. podatkom, s katerimi 
razpolaga zavezanec, mora ta čim prej, najkasneje pa v roku 30 dni od objave 
tega javnega naznanila, to je do 5.3.2005, predlagati spremembo podatkov, kot 
izhajajo iz vpisa v kataster stavb oz. drugih evidenc, s katerimi razpolaga 
zavezanec.

In virtu’ degli artt. 218/c e 218/č della Legge sutla costruzione di edifici (Gazzetta 
Ufficiale RS nn. 110/2002 e 47/2004), il Comune di Isola rende noto il seguente

PUBBLICO AVVISO
Il Comune di Isola informa tutti i contribuenti del canone per l’uso dei terreni 
fabbricabili nel territorio del Comune di Isola che i dati in base ai quali procede 
la commisurazione del canone possono essere visionati durante le ore d’ufficio 
(lunedi’ e venerdi’ dalle ore 8.00 alle 12.00, mercoledi’ dalle 8.00 aile 12.00 e 
dalle 14.00 alle 17.00) nei locali delPUfficio per Tambiente, il territorio, 
Teconomia e gli immobili, Isola, Via Postumia n. 3.
Nel caso in cui i dati non rispecchiano lo stato di cose ovvero non coincidono 
con i dati dei quali dispone il contribuente, egli ha il dovere di proporre quanto 
prima, in ogni modo entro e non oltre 30 giomi dalla pubblicazione del presente 
avviso ossia entro il 05.03.2005, la rettifica dei dati comc dalTannotazione nel 
catasto dei fabbricati ovvero da altri documenti in possesso del contribuente.

Županja / Il Sindaco 
Breda PEČAN

TUDI KRADLI SO DOMAČI FANTJE
Izolski policisti so morda na sledi storilcem ropa zlatarne v 
Ljubljanski ulici. Kot smo neuradno izvedeli so namreč prijeli 
skupinico domačih fantov, ki so v zadnjem času izvršili vrsto 
drznih kraj in ropov, od bencinskih črpalk do plazma ekrana v 
Simonovem zalivu in glasbene opreme na Belvederju. Pri tem 
delu so imeli tudi precej sodelavcev po Sloveniji, ki so skrivali 
in prodajali nakradeno blago, policisti pa ne izključujejo 
možnosti, da so sodelovali tudi pri ropu omenjene zlatarne.
O drznosti njihovih podvigov priča tudi način ropa bencinskega 
servisa, kamor so vlomili kljub alarmnemu sistemu in 
videonadzoru. Seveda je bil 
storilec tega dejanja zamaskiran, 
tako da ga ni bilo moč 
prepoznati, v tistih nekaj 
minutah, kolikor je imel na voljo 
do prihoda varnostnikov pa je v 
glavnem pobral večje število
mobi kartic in podobnega blaga, ____
ki ga je moč dovolj hijro prodati I 
oziroma zamenjati za drugo, prav 
tako iskano, blago.

- Težava pa nastane, ko ljudje pričakujejo, da jih boste zaščitili še preden 
se jim bo kaj zgodilo. Imate res tako zvezane roke v tem primeru?
- Če so že elementi kaznivega dejanja, pomeni, da se je takšno nasilno dejnje 
že zgodilo, potem prevzame stvar interventna policija in kriminalisti, če pa 
takšnega dejanja še ni bilo potem je pravi naslov vodja policijskega okoliša, ki 
se pač pogovori z eno in drugo stranjo in škuša ugotoviti, kako resen je ta 
spor. Seveda jih poučimo o tem, kako je s temi kaznivimi dejanji in največkrat 
nas prosijo, naj tistega, ki jim grozi, samo opozorimo in malo prestrašimo, mi 
pa dejansko potem opravimo takoimenovan preventivni pogovor.
- Ampak izolski primer izpred nekaj let je dokazal, da to včasih ni dovolj.
- V teh odnosih so čustva izredno močna in jih je težko nadzorovati. Dogaja se, 
da se žrtev in napadalec neizmerno ljubita in še bolj sovražita. Tako se nam 
velikokrat dogaja, da mi interveniramo, potem pa žrtev povsem spremeni svojo 
izjavo in zaščiti napadalca, kot se nam je primerilo pred kratkim, ko je soproga 
zanikala tisto, kar je povedala takoj po napadu in kar so videli tudi njeni otroci. 
Da bo zadeva še bolj zakomplicirana pa sta v ozadju še dve ženski iz Izole, ki 
sta prav tako v odnosu do tega istega človeka, ki je tudi njiju ustrahoval. Zato 
je ravnanje v takšnih pogojih zelo otežkočeno in smo mi velikokrat 
onemogočeni, če ne dobimo prave pomoči oškodovanca.
- Verjetno imate označena glavna žarišča takšnih prekrškov in kaznivih dejanj?
- Imam primer, ki niti ni tako star, da mi je prišlo na uho, kako neka ženska v
strahu kriči v stanovanju, ko pa sem želel dobiti kaj informacij od najbližjih
sosedov, ki živijo takorekoč okno do okna, in o celo v civilu, da ne bi delovalo 
odbijajoče, pa nihče ni nič vedel o tem. Ljudje se žal ne želijo vtikati v tuje 
stvari, tudi takrat, ko bi to bilo zelo prav.

„• - Imate policisti dosti špicljev?
i i - V smislu, kot je bilo nekoč se to ne dela več. Prej 

gre za princip partnerstva ki zagotavlja informacije o
r prostoru. Tistih nekdanjih špijonov, ki so to počeli
, I zaradi ideologije ali nekakšnih mini ugodnosti pa danes 

ni več.
- Gostinci se včasih pritožujejo, da jim zapirate lokale 
in mečete ljudi na cesto.
- Seveda je spoštovanje delovnega časa tudi moje
področje dela, vendar jaz to opravljam v pogovoru z 
lastniki in zaposlenimi, konkretne intervencije pa izvaja 
patrulja. Če se pri katerem od gostincev ta kršitev 
ponavlja grem pač jaz tja in se pogovorim z njimi,

drugače pa mislim, da takih primerov ni veliko. Zadnja leta nismo imeli 
takorekoč nobenega resnejšega problema z lokali, ki so namenjeni predvsem 
turistom. Morda je kaj več posamičnih primerov, ko prihaja do nesoglasij s 
sosedi. Kolikor vem je nov najemnik Cafte a la porta to uredil, prav ta teden 
pa smo imeli pogovor z upravljaci lokala KT1 (Cyber caffe) in krajevno 
skupnostjo ter sosedi, saj so že ob otvoritv i nastali prvi problemi oziroma prve 
prijave zaradi hrupa. Ugotovili smo, da so nesporazumi predvsem glede tega s 
čim so soglašali sosedje (mlečni bar) in s tem kar je tam danes, vendar mislim, 
da se bodo vsi zaiteresirani med seboj le dogovorili. Prav to pa je prava naloga 
vodje policijskega okoliša, namreč da vnaprej poskrbi, da do nesporazumov in 
kršitev ne bi prihajalo.(DM) _____________



KRIMINALNE
POTAPLJAL SE BO
V Simonovem zalivu je NN storilec iz lesenega objekta ukradel 3 
jeklenke za potapljanje rumene, modre in roza barve, kompezator 
plovnosti znamke Buddy Comando in regulator znamke Pozeidon 
Cyklon. Lastnike je oškodoval za 420.000 SIT.

MALO BO BRUSIL IN VRTAL
Občan je sporočil, da mu je neznanec iz pomožnega objekta ukradel 
več kosov orodja in sicer: dve kotni brusilki, vrtalni stroj, škarje za 
rezanje železa, pripravo za rezanje keramike in vodno tehtnico. Vsega 
skupaj je za najmanj 100 tisočakov.

PA RAZBIJAL TUDI
Iz novogradnje na obrobju mesta so dečke obvestili, da so tudi oni 
ostali brez enega kosa orodja. Njim je neznanec ukradel pnevmatsko 
kladivo in j ih oškodoval za 250 tisočakov.

SRAKE SO BILE NA DELU
Ob koncu tedna so izolski policisti obravnavali še dve veliki tatvini v 
katerih so neznanci (ali neznanec) pobrali tobačne izdelke, mobi 
kartice, hitre srečke in zlatnino. Seveda jih policisti vneto iščejo.

ZGODNJI SKUTERIST
Policisti so imeli v postopku mladoletnika, ki je vozil neregistrirano 
in predelano kolo z motorjem, seveda pa ni uporabljal niti čelade, pa 
tudi luči ni imel. V skladu z novim zakonom so mu skuter zasegli in 
ga predali pooblaščenemu servisu, mladoletniku pa sledi obdolžilni 
predlog.

VESELA DEKLETA
Ob 01.00 uri so koprski policisti na Šmarski cesti v Kopru ustavili 
P-106 v katerem se je peljalo 5 deklet. Voznica, 26-letna Lucijčanka 
je kazala znake alkoholiziranosti, zato ji je bil odrejen alkotest, ki je 
pokazal 0.64 promila alkohola. Prepovedana ji je bila nadaljna vožnja. 
Dekleta se s tem očitno niso sprijaznila, saj jih je izolska patrulja ob 
03.40 uri ponovno ustavila na Belvederju. Tokrat je bila za volanom 
20-letna Škofijčanka, ki je imela v izdihanem zraku 0.19 promila 
alkohola, kar pa je za voznico začetnico vseeno preveč. Svoje bosta 
dekleti povedali sodniku. Z vozila so bile odvzete tudi registrske 
tablice, saj je registracija vozila potekla že decembra. Voznica 
začetnica je skušala policiste prepričati, da registracija vozila traja kar 
deset let.

ALKO LESTVICA
Ni povsem jasno ali so policisti zadovoljni ali ne, res pa je, da 
beležijo opazen padec števila vinjenih voznikov. Prejšnji teden sta 
napihala le dva in sicer eden 0.74 g/kg, voznica začetnica pa 0.19 
g/kg. Zato pa je opazna porast tistih, ki verjetno vozijo pod vplivom 
prepovedanih drog, saj so kar štirje vozniki odklonili strokovni 
pregled na mamila.

Vse kaže, da je zelenica za stavbo Elektro Primorska v obrtni coni 
Livade eno naj priljubljenejših odlagališč starih zapuščenih
avtomobilov. Trenutno sta tam dva, ki čakata na odvoz na deponijo.

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- Kupim troinpol ali štirisobno stanovanje v Izoli ali na Markovcu, lahko tudi trisobno 
z možnostjo predelave tel. 041 771 716
- IŠČEMO STANOVANJE V IZOLI. VEČJE OD 60 m2. DO POLETJA. PRAZNO ALI 

DELNO OPREMLJENO. DOBRO PLAČILO IN SPROTI. POKLIČITE NA TEL.: 040
736 127 ČIM PREJ!
-IZOLA ali okolica : KUPIMO hišo ali 4 sobno stanovanje v delu hiše do 30.000.000 
sit. Brez posrcdnika.GSM: 041/ 435-207 po 15 uri.
- Uslužbenka najamem skromno sobo za daljši čas v Izoli ali okolici. GSM: 
031/598-633
- Moški srednjih let najamem za daljši čas sobo v Izoli in sem tudi pripravljen 
pomagati v gospodinjstvu ter oskrbi. GSM: 041/279-754
- Prodam parcelo v Luciji informacije: gsm 041 908 046
- Do junija oddamo opremljeno garsonjero v bloku v Izoli. Tel. 6417 078 (po 15. uri)

Motorna vozila
- Renault 19,1.8 RTI, letnik 93, prevoženih 191.000 km, kovinsko zelene barve, redno 
vzdrževan, servo volan, meglenke, daljinsko centralno zaklepanje, spojler, pomična streha 
Cena: 340.000 SIT oz. najboljša ponujena cena Ponudbe na tel. 041 633 987
- Prodam Megane coupe šport 1,4 16V , 1.200, prva Istnica, temno modre kovinske 
barve, 60.000 km, vsa oprema, cena po dogovoru, tel. 641 4832
- Ugodno prodam avtomobil Xantia 1,8 ISX letnik 95 tel 031 858 826
- Ugodno prodam avtomobil FIAT TIPO 1,4, troja vrata, črne barve, letnik 93, 
l.lastniktel.040 887005

Delo
- Samostojna, zanesljiva, resna, imam veselje do dela, iščem delo samostojne čistilke v 
Izoli. GSM: 031/598-633
- Moški srednjih let iščem delo v Izoli: čiščenje okolice, vrtnarjenje, pomoč na domu, v 
gospodinjstvu in oskrbi starih ljudi. GSM: 041/279-754
- Iščemo delavke za delo v proizvodnji v prehrambeni dejanosti.
Informacije na tel. 05 677 10 21
- Prodam zelo dobro ohranjeno zbirko NAŠA BESEDA 1.1974 tel 040 681 523
- INŠTRUIRAM matematiko za osnovne šole po zelo ugodni ceni. tel: 040 632621 ali

IZOLSKI ROP DESETLETJA
Doslej še neznani storilec je v 
Ljubljanski ulici. Iz omaric 
količino obdelanih izdelkov

. soboto ponoči vlomil v zlatarno na 
in predalov pod pultom je ukradel večjo

Ruiicmu _______  .z zlata in srebra. V delavnici, kjer
lastnik popravlja zlat nakit je ukradel vso zlatnino, ki so jo prinesle 
stranke na popravilo. Po dejanju se je izgubil v neznano. Vrednost 
ukradenih predmetov lastnik 
ocenjuje na več milijonov.
V prostor so vstopili skozi 
majhno stransko okni ki so ga 
odvili in pobrali iz okvirjev, 
lastnik pa menda ni imel 
montiranega alarmnega sistema, 
zato tudi ni imel ustreznega 
zavarovanja in zdaj lahko le 
upa, da bodo policisti storilce 
pravočasno prijeli in jim še 
pravočasno preprečili prodajo 
blaga.

j

6416603
- POMOČ pri hišnih opravilih (likanje, pospravljanje,...) nudim. tel 031 471 566
- Slikopleskarska dela izvajam, Tel.: 031 862 579

Razno
- Prodam nov dvosed in trosed v baročnem stilu s pripadajočimi 
zavesami, cena po dogovoru, tel 041 312 940
-BIO KOMPOST 040342 200
- Naročila za kozji bio kompost na telefon 05/ 68013 90 po 20.00 uri zvečer
- Prodam kotel (801) za kuhanje žganja tip Standard. Gsm: 041 908 046
- Podarimo pralni stroj( prevoz je vaša skrb) gsm: 041 405 508

je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
glavni in odg. urednik: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: 
sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik 
elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

15



OBČINA IZOLA ■ COIUUNE Dl ISOLA

Vabimo vas na osrednjo prireditev ob

Slovenskem kulturnem prazniku,
v ponedeljek, 7. febpaija 2005 ob 18. uri v Kulturnem Domu Korte.

f) pomenu praznika zp slovensko bit bo spregovorila 
županja*občine Izola Breda Pečan.

S svojimi izvedbami se bodo predstavili: Otroški pevski zbor podružnične Šole Korte, 
Slavkalvančič in Emil Zonta s skupino Kantadore.

Vabljeni!

Siete gentilmente invitati alta celebrazione ujjiciale della

Giornata della Cultura Slovena,
lunedi' 7 febbraio 2005 alle ore 18.00 presso la Časa dl Cultura dl Korte.

Terra'il discorso ujjiciale il Sindaco di Isola, Breda Pečan.
NelTambito delprogramma culturale si esibiranno il Coro della Scuola elementare di Korte, 

Slavko Ivančič ed Emil Zonta col gruppo Kantadore.
Saremo lieti della vostra prešerna.

Županja - Il Sindaco 
Breda Pečan

SPOMENIK URBANISTIČNEMU MENEFREGIZMU
Urbanisti pravijo, da ga ni lažjega 
kot narediti mesto brez obraza. 
Nekaj časa so si študentje 
arhitekture, kot primer zavoženega 
mesta, menda ogledovali Koper, 
zdaj pa bodo lahko potegnili še 
nekaj kilometrov naprej proti 
zahodu. Med drugim bodo lahko 
občudovali to čudovito 
mediteransko stavbo ob Prešernovi 
cesti, ki pa bo v kratkem dobila 
še zrcalno enako stavbo v 
soseščini. Vsi odgovorni pravijo, 
da je grozna, a storil ni nihče 
prav nič.

DRUŠTVO DIATONIČNIH HARMONIKARJEV

Izola ima kar nekaj odličnih harmonikarjev in kar nekaj ansamblov, ki gojijo 
narodnozabavno glasbo in imajo v sestavi tudi diatonično harmoniko oziroma 
frajtonarco, kot radi rečemo. Med najbolj delavnimi solisti na tem inštrumentu je 
Marino Šinkovič, ki ga, solo ali s skupino, lahko srečujemo na vseh mogočih 
zabavah in prireditvah v Izoli in okolici. Zdaj se mu je porodila še ideja, da bi 
združili vse obalne oziroma istrske harmonikarje in ustanovili nekakšno društvo, 
razmišlja pa tudi o tem, da bi poleti Izolo spremenil v nekakšno harmonikarsko 
meko Slovenije.

NIČ VEČ SKRBI, NA DOM VAM PRIPELJEMO MI!

dostava na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675 953


